
BEZPLATNÝ 

 

 

 

  ODPEČETĚNÁ KNIHA 

 
 
 
 

JEŽÍŠ KRISTUS PŘICHÁZÍ 

ZJEVENÍ KONCI ČASU 

 

 

 

 

 

ZDRAVÉ UČENÍ  
 

 

 

 

 

 

 

 

 

VYSVOBOZENÍ 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zdroj a Kontakt: 

Webová Stránka: https://www.mcreveil.org 
E-mail: mail@mcreveil.org 

  



 

 

Ježíš Kristus je Pravý Bůh 
a Věčný Život 

 

 

 

Ty pak Danieli, zavři slova tato, a zapečeť knihu tuto až do času 
jistého. Mnozíť budou pilně zpytovati, a rozmnoženo bude umění. 

Daniel 12:4 

 

 
 

Odejdi, Danieli, nebo zavřína jsou a zapečetěna slova ta až do času 

jistého. Přečišťováni a bíleni a prubováni budou mnozí; bezbožní 
zajisté bezbožnost páchati budou, aniž co porozumějí kteří z nich, ale 

moudří porozumějí. Daniel 12:9-10 

 
 

 
*** 

 
 

Než začnete číst toto Učení, 
Meditujte na několik okamžiků na následující otázku: 

 
 

 
Kde budeš trávit svou Věčnost? 

 
V Nebi? 

 
Nebo 

 

V Pekle? 
 

 

Peklo je Skutečné, a on je Věčný 

Přemýšlejte o tom! 
 

 

 

Užijte si čtení! Kéž Bůh odhalit se vám! 
  



 
 

 

 

 

Varování 
 

 
Tato kniha je zdarma a nemůže v žádném případě představovat zdroj 

obchodu. 

 

Jste volně kopírovat tuto Knihu pro svá kázání, nebo jej distribuovat, 

nebo také pro vaše Evangelizace na Sociálních Sítích, za předpokladu, 
že její obsah nebude žádným způsobem upraven nebo pozměněn a že 

stránky mcreveil.org být citován jako zdroj. 

 
Běda vám, chamtiví agenti satana, kteří se budou snažit komercializovat 

tato učení a tato svědectví! 

 
Běda vám, synové satana, kteří rádi zveřejňujete tato učení a tato 

svědectví na Sociálních Sítích, zatímco skrýváte adresu webových 
stránek www.mcreveil.org, nebo falšováním jejich obsahu! 

 
Vězte, že můžete uniknout spravedlnosti lidí, ale rozhodně neuniknete 

Božímu soudu. 

 

Hadové, plémě ještěrčí, i jakž byste ušli odsudku do pekelného ohně? 
Matouš 23:33 
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VYSVOBOZENÍ 
 

1- Úvod 
 

Drazí bratři a vážení přátelé, považujeme za užitečné a včas, zpřístupnit vám 

toto učení k probudit vaši horlivost a posílit vaši víru, aby se vysvobození stalo 

realitou ve vašem životě a v životě těch, kteří se spoléhají na vaši duchovní 
zralost, která bude vysvobozena. 
 

Vést lidstvo na scestí a držet to pryč od Boha, satana v této době konce, poslal 

do světa miliony démonů v duchu, aby posedli lidi, a tisíce démonů v těle, aby 

zasévá naprostý zmatek kolem pojmu vysvobození. Ve jménu vysvobození se 

tedy v dnešních takzvaných křesťanských kruzích praktikují všechny druhy 

satanistických a děsivých praktik. Tato ďáblova strategie má dva hlavní cíle: Na 

jedné straně umožňuje satanovi zatvrdit ty, kteří ještě nedali svůj život Ježíši 

Kristu, aby mohli bojovat a odmítat pravé Evangelium Ježíše, jen aby později 
skončili v Pekle. Na druhé straně umožňuje satanovi držet v porážce ty, kteří již 

dali své životy Ježíši, aby mohli ztratit svou spásu. 
 

Toto učení má několik cílů: Nejprve si klade za cíl osvětlit ignoranty děti Boží o 

tom, co Bible říká o vysvobození; takže nejen že budou sami dělat své 
vysvobození tím, že se vyhne pasti stanovené pro ně démon pastory, ale také 

vysvobodí ty, kteří chtějí dát svůj život Ježíši. Zadruhé, jeho cílem je odhalit 
satanovy agenty a všechny jejich práce a praktiky, aby je nikdo z nevědomosti 

nenásledoval. Zatřetí, má za cíl vybavit každé Boží dítě nezbytným rozlišováním, 

aby se už nikdy nestalo obětí těch satanistů, kteří používají Bibli a jméno Ježíše, 

aby iniciovali lidi k čarodějnictví a zničili je duchovně, finančně i materiálně. Za 
čtvrté, toto učení si klade za cíl odhalit skutečným Božím služebníkům všechny 

satanovy agenty, kteří pro ně v minulosti připravovali pasti tím, že předstírali, 
že jsou lidmi, kteří chtějí vysvobození. Teď je všechny identifikujete. 
 

Aby bylo toto učení co nejúplnější, projdeme s vámi důležitými otázkami, které 

si často kladete o vysvobození, a vezmeme vás do Bible, abychom vám poskytli 
Boží odpovědi. Naléhavě vás žádáme, abyste si toto učení přečetli plně a velmi 

pečlivě pro svou vlastní spásu a sdíleli ji masivně kolem sebe, abyste zachránili 

co nejvíce lidí. Vzhledem k tomu, že toto učení o Vysvobození již bylo částečně 

řešeno v učení nazvaném "Rozlišování" a "Duchovní Boj", našli jsme to 
zbytečné znovu rozvíjet bodů, které jsou tam již rozvíjeny. Proto doporučujeme 

tyto dvě učení, které doplňují toto. Najdete je na webových stránkách 

www.mcreveil.org. 
 

2- Co je vysvobození? 
 

Vzhledem k tomu, že toto učení věnujeme dětem Božím a těm, kteří se chtějí 

stát dětmi Božími, nebudeme ztrácet čas v definicích slova vysvobození a 

vysvětlováním různých druhů vysvobození, které mohou existovat. Vy děti Boží, 

neztrácejte čas jít do slovníků hledat definice slova Vysvobození. Je to zbytečné. 

Vysvobození uvedené v tomto učení se týká lidí posedlých nečistými duchy. A 
to, co Bible znamená vysvobozením v této souvislosti, je vyhánění z těl 

posedlých lidí, všech démonů, kteří je vlastní a zneužívající kontrolují jejich 

životy. 
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Připomeňme si mimochodem, že démonické vlastnictví je stav osoby, ve které 

žije jeden nebo více démonů. Osoba v tomto stavu není vždy pánem svých činů 

a rozhodnutí. Je velmi často ovlivňován, ovládán a manipulován těmi nečistými 
duchy, kteří jej obývají. Bible nám dává několik příkladů takových lidí, například 

tento příklad z Matouše 9:32–33 "32A když oni vycházeli, aj, přivedli mu 

člověka němého, majícího ďábelství. 33A když vyvrhl ďábelství, mluvil jest 

němý. I divili se zástupové, řkouce: Že nikdy se nic takového neukázalo v lidu 

Izraelském." 
 

3- Je možné, aby osoba věděla, zda je posedlá? 
 

Naštěstí je odpověď ANO. Každý posedlý člověk může dobře vědět, že je 

posedlý. Možná dobře víte, zda je váš život manipulován nečistými duchy nebo 
zda jste pod kontrolou satana a jeho démonů. Existuje několik prvků rozlišování, 

které vám pomohou vědět, že jste posedlí. Pokud lžete neustále, i bez 

skutečného důvodu; pokud neustále létáte, a to i bez skutečného důvodu, pokud 
máte neustále sex ve svých snech; Pokud jste ve spánku neustále napadeni; 

pokud jste stále nemocní; pokud jste neustále projevuje chlad pro věci Boží; 

pokud máte lenost pro dílo Boží; pokud jste neustále mají touhu se protiví Bohu; 
pokud máte myšlenky na sebevraždu; pokud jste neustále mají touhu, aby 

proklínat Bůh; pokud jste neustále mají touhu, aby se rouhali; pokud jste 
neustále mít nečisté myšlenky, pokud zjistíte, že se často dopouštíte nějakého 

hříchu, i když normálně můžete vyhnout spáchání tohoto hříchu, atd. můžete si 
být jisti, že jste posedlí. 
 

Ve učení na "Rozlišování" existuje celý velký titul, který se zabývá ovocem, 

to znamená s těmi různými prvky, které vám pomohou zjistit, zda je váš život 
ovládán a manipulován démony. Přečtěte si prosím toto učení, osvobodí vás. 

Najdete ji na webových stránkách mcreveil.org. 
 

4- Chrám Ducha Svatého Nebo chrám démonů 
 

Pamatujte si velmi dobře, že jako lidská bytost jste, ať se vám to líbí nebo ne, 
chrám; jste obydlí. Jste buď obydlí Ducha Svatého, nebo obydlí nečistých duchů. 

Je tedy na vás, abyste si vybrali, kdo by ve vás měl bydlet. Slovo Boží říká v 
1Korintským 6:19 "Zdaliž nevíte, že tělo vaše jest chrám Ducha svatého, 

jenž přebývá v vás, kteréhož máte od Boha, a nejste sami svoji?" 
 

Je tedy zřejmé, milí bratři a milí přátelé, že pokud nejste chrám Ducha Svatého, 

jste chrám démonů. Ať už jste pohané nebo takzvaní křesťané, pokud ve vás 

nepřebývá Duch Svatý, jsou to démoni, kteří vás obývají. Prázdné chrámy 

neexistují. Člověk kvůli mnoha hříchům, které spáchá, vždy otevírá dveře 
satanovi a přitahuje démony. Je to jen Ježíš Kristus, kdo přichází v každém 

člověku, aby vyhnal nečisté duchy, kteří se v něm usadili, aby se usadili. A Ježíš 

Kristus ve vás nemůže žít s nečistými duchy. 
 

5- Můžeme být osvobozeni ze všeho? 
 

Pokud slovo všeho zde znamená démon nebo nečistý duch, odpověď bude 

automaticky ANO. Jeden může být vysvobozen z každého démona a od každého 

nečistého ducha. A kromě toho, každý křesťan, nebo každý člověk, který má v 
úmyslu vstoupit do nebe, musí být osvobozen od každého démona a nečistého 

ducha. Nebe není pro posedlé lidi a není to po smrti, co člověk získá 

vysvobození. 
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Kromě toho Bůh říká, že tělo jeho dětí je chrám Ducha Svatého. To je to, co 

čteme v 1Korintským 6:19. Stejný Bůh říká, že ten, kdo nemá Ducha Božího, 

není synem Božím, jak můžeme číst v Římanům 8:9-11 "9Vy pak nejste v těle, 

ale v Duchu, poněvadž Duch Boží přebývá v vás. Jestližeť pak kdo Ducha 
Kristova nemá, tenť není jeho. 10A jest-liť Kristus v vás, tedy ač tělo umrtveno 

jest pro hřích, však duch živ jest pro spravedlnost. 11Jestližeť pak Duch toho, 
kterýž vzkřísil Ježíše z mrtvých, přebývá v vás, ten, kterýž vzkřísil Krista z 

mrtvých, obživí i smrtelná těla vaše, pro přebývajícího Ducha jeho v vás." 
 

Jsou-li tedy pravými Božími dětmi ti, v nichž přebývá Duch Boží, můžete snadno 

pochopit, že všichni ti, kteří jsou stále chrámem démonů a nečistých duchů, 

nejsou božími dětmi a neměli by očekávat, že vystoupají do Nebe, pokud je smrt 
překvapí. To znamená, že buď jste chrámem Ducha Svatého, nebo chrámem 

démonů. A protože Pánovo přání není, aby jeho děti byly obydlím démonů, 

vysvobodí všechny, kteří hledají vysvobození celým svým srdcem, čestným a 
upřímným způsobem. Tak, na otázku "Kdo může být vysvobozen z nečistých 

duchů?", odpověď se stává jednodušší: Každý, kdo touží po vysvobození od 

čestného a upřímného srdce, může být vysvobozen. 
 

Ale pokud slovo všechno zde znamená nemoc, pak odpověď již nebude 

automaticky ano. Odpověď může být také ne. Bůh, z důvodů, které stále nelze 

vysvětlit, se někdy rozhodne nechat své děti trpět určitými nemocemi. Máme 
několik příkladů tohoto typu ve slově Božím. Dám vám dva. Případ Pavla a 

Timoteova. 
 

V 2Korintským 12, Apoštol Pavel vysvětluje, jak Bůh vybral, aby ho nechal trpět 

s jeho osten, když to stojí Bůh nic vysvobodil ho z ní. Přesto se Pavel za to 
mnohokrát modlil. "7A abych se vysokostí zjevení nad míru nepozdvihl, dán mi 

jest osten do těla, totiž anděl satan, aby mne poličkoval, abych se nad míru 

nepovyšoval. 8Za to třikrát jsem Pána prosil, aby to odstoupilo ode mne. 
9Ale řekl mi: Dosti máš na mé milosti, neboť moc má v nemoci dokonává se. 

..." 
 

V Galatským 4:13-14 se Pavel zmiňuje o tělesné slabosti, z níž trpěl. Člověk se 
může divit, kde bůh byl, aby ho nevysvobodil. Byla Boží moc pryč? Zapomněl 

Bůh Pavla vysvobodit? "13Neb víte, že s mdlobou těla kázal jsem vám evangelium 

ponejprve. 14A pokušení mé, přišlé na tělo mé, nebylo u vás málo váženo, aniž 

jste pohrdli, ale jako anděla Božího přijali jste mne, jako Krista Ježíše." 
 

V 1Timoteovi 5:23 apoštol Pavel doporučuje Timoteovi: "Nepij již více vody, ale 

vína skrovně užívej, pro svůj žaludek a časté nemoci své." Člověk by byl v 

pokušení přemýšlet, kde je Bůh, nebo proč Bůh nevysvobodil Timotea. Jeden 
může být ohromen, a to oprávněně, vidět Timotea, který byl však pastorem, 

trpícím nemocí, kterou modlitba nemůže překonat, ani jeho vlastní modlitba, ani 

modlitba apoštola Pavla, až do bodu, kdy mu místo toho apoštol Pavel radí "vína 

skrovně užívej" jako paliativní řešení. 
 

Pokud dnes vidíme pastora trpícího nemocí, která se pomalu hojí, každý s 

přesvědčením řekne, že tento pastor žije v hříchu, to znamená, že žije v 

cizoložství nebo v smilství. Víte, že podle evangelia této generace, jakmile 
uslyšíte křesťan říci, že jiný křesťan nebo služebník Boží zhřešil, neměli byste se 

ho zeptat, co ten křesťan nebo ten služebník Boží udělal. Spíše musíte pochopit, 

že upadli do sexuálního hříchu. 
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A pokud dnes vidíme apoštola, který trpí nemocí, která se pomalu uzdravuje, 
nebo pokud se tento apoštol modlí za pastora nebo za Boží dítě, aniž by získal 

uzdravení, agenti Pekla rychle usoudí, že Bůh již tohoto apoštola opustil. Přesto, 

jak můžete vidět u případů, které jsem právě citoval, ani apoštol Pavel, ani 

pastor Timoteovi nežili v hříchu a Bůh se ani jednoho z nich neopustil. Vy děti 

Boží, nenapodobte démony v jejich rouhání. Pokud to Bůh dovolí, budu tento 

bod podrobněji rozvíjet v učení o Božském Uzdravení. 
 

6- Kdo může dělat vysvobození? 
 

Ti, kteří se chtějí zapojit do operace vysvobození, musí zajistit, aby byli založeni 
na Skále, to znamená, že mají Ježíše Krista a že žijí v Pravdě. Satan a jeho 

démoni jsou dostatečně silní protivníci, protivníci, jejichž moc by bylo pošetilé 

podceňovat. Pouze každý člověk, který obdržel Boží pomazání a který věří, že je 

schopen vyhnat nečisté duchy, aniž by utrpěl následky, by se měl pustit do 

vysvobození. Vysvobození nesmí být v žádném případě předmětem 

hrdosti nebo demonstrace moci. 
 

7- Místo modlitby a/nebo půstu ve vysvobození 
 

7.1- Co říká Bible? 
 

Jednou z otázek, které si křesťané často kladou, je, zda je půst nezbytný pro 

vysvobození. Pasáž Matouše níže nám pomůže odpovědět na tuto otázku. 
 

Matouš 17:15-21 "15A řekl: Pane, smiluj se nad synem mým, nebo náměsičník 
jest, a bídně se trápí. Často zajisté padá do ohně a častokrát do vody. 16I přivedl 

jsem ho učedlníkům tvým, ale nemohli ho uzdraviti. 17Odpovídaje pak Ježíš, řekl: 
Ó národe nevěrný a převrácený, dokud budu s vámi? Dokudž vás trpěti budu? 

Přiveďte jej sem ke mně. 18I pohrozil jemu Ježíš. I vyšlo od něho ďábelství a 
uzdraven jest mládenec v tu hodinu. 19Tedy přistoupivše učedlníci k Ježíšovi 

soukromí, řekli jemu: Proč jsme my ho nemohli vyvrci? 20Řekl jim Ježíš: 

Pro nevěru vaši. Amen zajisté pravím vám: Budete-li míti víru, jako jest zrno 
horčičné, díte hoře této: Jdi odsud tam, a půjde, a nebudeť vám nic nemožného. 
21Toto pak pokolení nevychází, jediné skrze modlitbu a půst." 
 

Zásadní informace, kterou nám zde Pán Ježíš dává, je, že existuje jakýsi démon, 

který vychází pouze modlitbou a půstem. To tedy potvrzuje dominantní místo 
modlitby a/nebo půstu v vysvobození. Proto je důležité, když se člověk musí 

pustit do vysvobození, aby si udělal čas modlitby a/nebo půstu, zejména proto, 

že předem nevíme, s jakým démonem budeme jednat. 
 

Ale před potvrzením tohoto závěru bych vám chtěl položit otázku: Jelikož 

existuje druh démona, který vychází pouze skrze modlitbu a půst, a protože 
dotyčný bláznivý démon který je uvedený zde byl součástí tohoto druhu démoni, 

kolik dní půstu, který Ježíš vzal, aby ho vyhnal? Odpověď na tuto otázku je nám 

dána ve stejné pasáži, ve verši 18: "I pohrozil jemu Ježíš. I vyšlo od něho 
ďábelství a uzdraven jest mládenec v tu hodinu." Ježíš proto nevzal žádný 

okamžik modlitby nebo dne půstu, aby vyžene tohoto šíleného démona, který 

byl nicméně součástí tohoto druhu, který musí být loven pouze modlitbou a 
půstem. 
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Tak co se stalo? Stalo se, že Ježíš měl nezbytnou víru, aby tomuto démonovi 

vnutil svou autoritu, aniž by prošel modlitbou nebo půstem. To ve skutečnosti 

znamená, že k vyhnání žádného démona nepotřebujeme ani modlitbu, ani půst. 
Proč učedníci nebyli schopni vyhnat tohoto démona? Je to kvůli nevěře, jak řekl 

Ježíš ve verši 20. 
 

Vždy aby nepotvrzovat bez zamyšlení tento závěr, který pravděpodobně podpoří 

a ospravedlní vaši nevíru, chtěl bych se vás zeptat na další otázku: Po odchodu 

Pána Ježíše se apoštolové plně zapojili do služby; a téměř každý den, mnoho 
zázraky, vysvobození a uzdravení byly provedeny jimi. Kolik modlitebního 

času a kolik dní půstu si vzali před každým případem vysvobození? 
 

Uvažujme o následujících verších: 
 

Skutky 3:1-8 "1Petr pak a Jan spolu vstupovali do chrámu v hodinu modlitebnou 

devátou. 2A muž nějaký, chromý tak narozený z života matky své, nesen byl, 
kteréhož sázeli na každý den u dveří chrámových, kteréž slouly Krásné, aby 

prosil za almužnu těch, kteříž vcházeli do chrámu. 3Ten uzřev Petra a Jana, ani 

vcházeti měli do chrámu, prosil jich, aby mu almužnu dali. 4I pohleděv naň Petr 
s Janem, řekl: Hleď na nás. 5A on pilně pohleděl na ně, naděje se, že něco vezme 

od nich. 6Tedy řekl Petr: Stříbra a zlata nemám, ale což mám, to tobě dám. Ve 

jménu Ježíše Krista Nazaretského vstaň a choď. 7I ujav jej za ruku jeho pravou, 
pozdvihl ho, a hned utvrzeny jsou nohy jeho i kloubové. 8A zchytiv se, stál, a 

chodil, a všel s nimi do chrámu, chodě, a poskakuje, a chvále Boha." 
 

Otázka: Kolik času na modlitbu a kolik dní půstu si vzali Petr a Jan před 

vysvobozením tohoto chromého muže? 
 

Skutky 5:12-16 "12Skrze ruce pak apoštolů dáli se divové a zázrakové velicí v 

lidu, (A bývali všickni jednomyslně v síňci Šalomounově. 13Jiný pak žádný 

neodvážil se připojiti k nim, ale velebil je lid. 14A vždy více se rozmáhalo množství 
věřících Pánu, mužů i také žen.) 15Takže i na ulice vynášeli nemocné, a kladli na 

ložcích a na nosidlách, aby, když by šel Petr, aspoň stín jeho zastínil na 
některé z nich. 16Scházelo se pak množství z okolních měst do Jeruzaléma, 

nesouce nemocné a trápené od duchů nečistých, a uzdravováni byli všickni." 
 

Otázka: Kolik času modlitby a kolik dní půstu vzal Peterův stín před 

uzdravením a vysvobozením všech těchto lidí? 
 

Skutky 9:32-34 "32Stalo se pak, že Petr, když procházel všecky sbory, přišel 

také k svatým, kteříž byli v Lyddě. 33I nalezl tu člověka jednoho, jménem 

Eneáše, již od osmi let na loži ležícího, kterýž byl šlakem poražený. 34I řekl mu 
Petr: Eneáši, uzdravujeť tebe Ježíš Kristus; vstaň a ustel sobě. A hned vstal." 
 

Otázka: Kolik času modlitby a kolik dní půstu vzal Petr před osvobodil 

Eneáše? 
 

Skutky 16:16-18 "16I stalo se, když jsme šli k modlitbě, že děvečka nějaká, 
mající ducha věštího, potkala se s námi, kteráž veliký užitek přinášela pánům 

svým budoucích věcí předpovídáním. 17Ta šedši za Pavlem a za námi, volala, 

řkuci: Tito lidé jsou služebníci Boha nejvyššího, kteřížto zvěstují nám cestu 

spasení. 18A to činívala za mnoho dní. Pavel pak těžce to nesa, a obrátiv se, řekl 
duchu tomu: Přikazuji tobě ve jménu Ježíše Krista, abys vyšel od ní. I 

vyšel hned té chvíle." 
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Otázka: Kolik času modlitby a kolik dní půstu vzal Pavel před osvobodil 

tohoto děvečka? 
 

Skutky 19:11-12 "11A divy veliké činil Bůh skrze ruce Pavlovy, 12Takže i šátky 

a fěrtochy od jeho těla na nemocné nosívali, a odstupovaly od nich nemoci, a 

duchové nečistí vycházeli z nich." 
 

Milovaný, můžeš být tak hloupý, aby řekl nebo se domnívají, že šátky 

nebo fěrtochy, které se dotkl paulovo tělo strávil dost času modlitby a 
několik dní půst, aby úspěšně uzdravily a vysvobodily všechny tyto 

nemocné lidi? 
 

7.2- Lekce k zapamatování 
 

Všechno, co jsme si právě přečetli, mě vede k tomu, abych ti položil další otázku: 

Jak je možné, že ti samí apoštolové, kterým Ježíš doporučil modlit se a postit se 

před vyhnáním nějakého druhu démonů, se ocitnou ve vyhnání stejného druhu 

démonů, bez modlitby a bez půstu? 
 

Pokud mohou apoštolové také vyhnat všechny druhy démonů, jako je Ježíš, bez 

modlitby a bez půstu, je to proto, že problémem apoštolů již nebyla jen nevěra. 
To vás vede k pochopení, že rozdíl mezi Ježíšem a apoštoly je v tom, že Ježíš 

byl naplněn Duchem Svatým, zatímco apoštolové ještě nebyli naplněni Duchem 

Svatým. Jakmile Pán Ježíš naplnil apoštoly Duchem Svatým po jeho odchodu, 

měli také pomazání Ducha Svatého, který v nich měl zničit nevěru. Od té chvíle 
mohli vyhánět všechny druhy démonů, bez modlitby a půstu, jako jejich Mistr 

Ježíš Kristus. 
 

Nezapomeňte na slib, který nám Pán dal v Janovi 14:12. "Amen, amen pravím 

vám: Kdož věří ve mne, skutky, kteréž já činím, i on činiti bude, a větší 
nad ty činiti bude. Nebo já jdu k Otci svému." Jakmile Ježíš šel k Otci, a 
vylil pomazání Ducha Svatého na jeho apoštoly, tito apoštolové pak mohli dělat 

vše, co jejich Pán Ježíš udělal, a dokonce dělat víc, než co Ježíš udělal. To se 
stalo. Apoštolové konali ve jménu Ježíše Krista mimořádná vysvobození a 
zázraky, aniž by se uchýlili k modlitbě nebo půstu. Od té chvíle už člověk nemůže 

používat nevěru k ospravedlnění jakéhokoli neúspěchu ve výkonu vysvobození. 
 

Vězte milovaní, že tentýž Ježíš Kristus, který k vykonávání své práce použil první 

apoštoly, je stejný, který používá nás všechny, opravdové Boží služebníky této 
generace. Pomazání Duchem Svatým, které náš Pán Ježíš Kristus vylil na první 

Apoštoly, je to stejné pomazání, které vylil na nás. Takže se nemůžeme pokaždé 

otužovat, zůstat dobrovolně v nevěře a recitovat jako papoušci to, co Ježíš řekl 

o apoštolech, když tito apoštolové ještě nepřijali pomazání Duchem Svatým. 
 

Než opustím toto téma, chci vás upozornit na důležitý bod. Přečtime si společně 

tuto pasáž Marek 9:15-29. "28A když všel do domu, učedlníci jeho otázali ho 
soukromí: Pročež jsme my ho nemohli vyvrci? 29I řekl jim: Toto pokolení nijakž 

nemůž vyhnáno býti, jediné modlitbou a postem." 
 

V některých verzích Bible Marek říká, že tento druh démona může vyjít pouze 

modlitbou. Nezmiňuje slovo půst. To ruší myšlenku půstu zmíněnou v Matouši 

17, která vede boží děti dnes k přesvědčení, že bez půstu nemohou vysvobodit 

posedlé lidi nebo být vysvobozovány samy. Toto nepochopení Božího slova 
prohlubuje nevěru Božích dětí a zpomaluje výkon vysvobození. 
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Proč Matouš mluví o modlitbě a půstu, když Marek mluví pouze o modlitbě? 

Je to proto, že když je pomazání Ducha Svatého aktivní, není pro 

vysvobození nutná modlitba ani půst. A pokud si děti Boží každý den kladou 
pouze otázku důležitosti či nikoli půstu ve vysvobození, je to proto, že jsou 

přesvědčeny ve své nevědomosti, že vysvobození probíhá prostřednictvím 

modlitby. Tak tomu není. Vysvětlím vám to v následující kapitole. 
 

8- Jak vyhnat démony? 
 

Není deset tisíc způsobů, jak lovit démony. Chcete-ě vyhnat démony, musíte je 

jen požádat s autoritou a ve jménu Ježíše Krista, aby šli pryč. Není třeba 
modlitby, půstu nebo přímluvy. Stačí jen nařídit ve jménu Ježíše Krista nečistým 

duchům, aby uvolnili těla, která nelegálně zaujímají.  
 

Mnozí z vás se budou divit, jak říkám, že nepotřebujeme modlitbu, abychom 

vyhnat démony. Jak jsem vysvětlil ve výuce o "Duchovní Boj", je rozdíl mezi 

modlitbou a bojem. Modlit se znamená prosit Pána, aby zasáhl a jednal v 
náš prospěch, zatímco boj znamená jednat sami ve jménu Ježíše Krista, 

je to vykonávat sami sebe autoritu, kterou nám dal Pán. 
 

Pokud znovu přečtete všechny ty pasáže, které čtete výše o Ježíši nebo 
Apoštolech, když vyhánějí démony, zjistíte, že se nikdo z nich vůbec nemodlil. 

Jednoduše nařídili démonům, aby odešli a uvolnili těla, která drželi v zajetí. 
 

9- Službu vysvobození 
 

Slepota přiměla křesťany dnes věřit ve všechno, dokonce i věci, které nikdy 
neexistovaly. Nevědomost vedla Boží děti k víře v takzvanou službu 

vysvobození, až do bodu, kdy v církvích existují dokonce takzvaní "vedoucí 
vysvobození". To je velká aberace. Vězte, že tito takzvaní vůdcové vysvobození 

jsou většinou hrůzostrašní čarodějové vyslaní ze světa temnoty, aby iniciovali 
co nejvíce lidí do čarodějnictví. 
 

Všechny tyto pošetilosti zvané "služba vysvobození", "skupina vysvobození", 

"vůdce vysvobození", jsou součástí satanových lest, které mají zničit Církev 
Ježíše Krista. Všechny tyto satanské vynálezy pocházejí od satanových agentů 

vyslaných na misi do Církve. A znečistili církev svým jedem natolik, že je dnes 

velmi obtížné přesvědčit křesťany, že Bůh není nikde v těchto ohavných 
praktikách, které již stanovily jako standardy v církvích. 
 

Pro vás všechny, kteří věříte, že Ježíš Kristus je jediný pravý Bůh a že Bible je 

pravdivá, vězte, že v celé historii Církve nikdy nebylo nic, čemu se říká "služba 

vysvobození". Vysvobození, je vyhnat všechny ty démony a nečisté duchy, kteří 

vlastní všechny ty lidi, kteří nejsou pod ochranou Ježíše Krista. A toto dílo 

vysvobození bylo svěřeno pravým Božím služebníkům, jak čtete v Matoušovi 
10:7-8. A vyhánění démonů, kteří vlastní lidi, nikdy nebylo službou. A v celé 

historii Církve nebyl nikdy jmenován žádný muž, který by s takovou věcí jednal. 
 

Jedinou službou, kterou Ježíš Kristus svěřil všem svým služebníkům, ať už jsou 
to Apoštolové, Proroci, Učitelé, Pastýři nebo Evangelisté, je služba Kázání 

Království Nebeská. "7Jdouce pak, kažte, řkouce: Že se přiblížilo 

království nebeské. 8Nemocné uzdravujte, malomocné čisťte, mrtvé 

křeste, ďábelství vymítejte..." Matouš 10:7-8. 
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A každý Boží Služebník při výkonu své služby se setkává s mnoha posedlými 

lidmi a má povinnost je vysvobodit. Utekněte tedy před všemi těmi satanovými 

agenty, kteří operují pod titulem Božích služebníků a kteří vás všemi satanskými 
praktikami přijatými ze světa temnoty každý den zasvěcují do čarodějnictví a 

nevyhnutelně vás vezmou do Pekla. 
 

Vím, že jako obvykle se vám někteří hadi pokusí dokázat opak tohoto učení, 

které vám dávám. Požádejte je, aby vám v Bibli ukázali službu zvanou 

vysvobození, a požádejte je o jména těch, kteří měli tuto službu na starosti. 
Trvejte na tom, aby vám odpověděli pomocí Bible Svaté. V tomto ohledu 

doporučuji učení nazvanou "Předpoklady pro Biblická Studia" kterou najdete 

na webových stránkách www.mcreveil.org. 
 

10- Jsou v církvích posedlí lidé? 
 

Dovolte mi využít této příležitosti, abych vás informoval, že pokud Pán neprojeví 
velké milosrdenství a soucit tím, že umožní poslední velké probuzení před 

Vytržení, svět po Vytržení nebude ani vědět, že se něco stalo. Církev Ježíše Krista 

dosáhla stupně úpadku nikdy předtím neviděl v historii Církve. Čarodějnictví 
vtrhlo do církví tak moc, že téměř všichni náboženští jsou přesvědčeni, že Bible 

je falešná, nebo že Bůh, pokud skutečně existuje, se změnil. 
 

Satan učinil kostely svým hnízdem. Tiše se tam usadil se všemi svými nečistými 
duchy a jeho další démoni v lidské podobě. V dnešní době je v církvích tolik 

čarodějů, že potkáváte celé církve s několika stovkami věřících bez jediného 

pravého Božího dítěte. Proto tyto církve tráví veškerý svůj čas tím, že dělají 

vysvobození, a proto pastoři čarodějnic vytvořili to, čemu říkají službou 

vysvobození. V těchto církvích neprobíhá jediný den bez vysvobození. 
 

Spíše než se ptát, zda jsou v církvích posedlí lidé, je správnější se zeptat, zda 

se ještě může stát, že v kostelech narazíme na několik není posedlý lidí. Všichni 
z vás, kteří věříte, že jste součástí Božího lidu, je ve vašem zájmu prosit 

Boha, aby splnil svůj slib v Malachiáš 4:6 tím, že vám dá poslední velké 
duchovní probuzení. Jinak to zasáhne celou tuto generaci zakázaných. 
 

Malachiáš 4:5-6 "5Aj, já pošli vám Eliáše proroka, prvé nežli přijde den 

Hospodinův veliký a hrozný, 6Aby obrátil srdce otců k synům, a srdce synů k 

otcům jejich, abych přijda, neranil země prokletím." 
 

11- Je normální najít posedlé lidi v Církvích? 
 

Pokud je nutné mluvit z hlediska normálnosti, odpověď zní NE. Člověk by nikdy 
neměl najít posedlé lidi v Církvi Ježíše Krista. Církev má být vytvořena z lidí, 

kteří jsou spaseni. Církev by neměla být útočištěm pro démonické lidi. Všichni 

démoničtí lidé, kteří chtějí vstoupit do Církve, musí získat vysvobození u bran 
Církve a do Církve vstoupit mohou pouze tehdy, jsou-li vysvobození. Pokud by 

tedy bylo nutné hovořit o službě vysvobození, bude se taková služba vykonávat 

ve skutečnosti u vchodu do Církve, a nikoli v Církvi. 
 

12- Vysvobození od křesťanů 
 

Jak jste nyní pochopili, výraz "Vysvobození od křesťanů" je nesrovnalost. A jak 

čtete v učení o "Křest Vody", které lze nalézt na stránkách www.mcreveil.org, 

v souladu se slovem Božím, Křesťan je Ježíšovým učedníkem. To je to, co čteme 
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ve Skutky 11:26 "... takže nejprv tu v Antiochii učedlníci nazváni jsou 

křesťané." A Ježíšův učedník je ten, kdo učinil Ježíše Krista svého Mistra, toho, 

který dostal Ježíše Krista a přijal Ho jako svého Pána a osobního Spasitele, který 
přiznal své hříchy, kdo byl pokřtěn ve vodě, tedy, ponořením na odpuštění 

svých hříchů, a který nyní žije pro Ježíše Krista. To je to, co Bůh považuje za 

Křesťana. Každý, kdo tímto způsobem přijímá Pána a který upřímně vyznává 

všechny své hříchy, získá jeho vysvobození v den svého křtu a připojí se k již 

vysvobozené Církvi. 
 

13- Může být boží dítě posedlé démony? 
 

Právě jsme řekli, že v církvích jsou posedlí lidé a že tito lidé jsou ve velmi velkém 

počtu. Také jsme právě popsali vysvobození křesťanů jako nesrovnalost. Nyní 
se divíme, jestli Boží dítě může být posedlé démony. Rád bych vám zdůraznil 

rozdíl, který má tato otázka s ostatními již zodpovězenými. 
 

Ve skutečnosti bychom neměli považovat tyto posedlé lidi, kteří se hrnou do 

církví, za křesťany, protože to ještě nejsou křesťané. Doufáme, že se tak jednou 

stane. Naše otázka se týká spíše Božího dítěte, které přijalo do svého života 
Ježíše Krista, který se upřímně přiznal své hříchy, a které pokřtili ve vodě 
skuteční Boží služebníci a dříve než bylo součástí Církve, získalo jeho 

vysvobození. Takže takové Boží dítě vstoupilo do církve, zcela vysvobozeno. 
Může být takové boží dítě jednoho dne stále posedlé démony? 
 

Odpověď je bohužel ANO. Skutečné Boží dítě, které upřímně přijalo Ježíše Krista 

a stalo se znovuzrozeným křesťanem podle Božího slova a které se připojilo k 
Církvi spaseni a vysvobozeni od všech nečistých duchů, může být stále posedlé 

démony. Pokud jako znovuzrozené dítě Boží otevřete dveře démonům, vstoupí 
do vás. Z tohoto důvodu Pán žádá své děti, aby vedly život posvěcení. Je to pro 
tyto druhy Božích dětí, že osobní vysvobození je užitečné, v závislosti na druhu 

hříchů, které spáchali, a druhu dveří, které otevřely démonům. 
 

14- Jak dlouho trvá vysvobození? 
 

Můžete obrátit Nový Zákon ve všech směrech, neuvidíte jediný případ 

vysvobození, který trval několik minut. Skutečné vysvobození trvá několik 
sekund, nebo jen několik minut. Vysvobození není ani slavnostní obřad, ani hra 

volného času, ani divadelní scéna pro zábavu, nemusí být rozložena do několika 

minut nebo dokonce hodin. Vysvobození není komedie. Vysvobození spočívá v 
dát příkazu, který musí být proveden v příštích několika sekundách. Abychom 

se vyhnuli úplnému citování Nového Zákona, dáme vám několik veršů 

citovaných níže. Neváhejte a projděte celý Nový Zákon a neuvidíte jediný případ 

vysvobození odlišný od toho, co čtete níže. 
 

Matouš 17:14-18 "14A když přišli k zástupu, přistoupil k němu člověk jeden, a 
poklekl před ním na kolena, 15A řekl: Pane, smiluj se nad synem mým, nebo 

náměsičník jest, a bídně se trápí. Často zajisté padá do ohně a častokrát do 

vody. 16I přivedl jsem ho učedlníkům tvým, ale nemohli ho uzdraviti. 
17Odpovídaje pak Ježíš, řekl: Ó národe nevěrný a převrácený, dokud budu s 
vámi? Dokudž vás trpěti budu? Přiveďte jej sem ke mně. 18I pohrozil jemu Ježíš. 

I vyšlo od něho ďábelství a uzdraven jest mládenec v tu hodinu." 
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Lukáš 13:11-16 "11A aj, byla tu žena, kteráž měla ducha nemoci osmnácte let, 

a byla sklíčena, a nijakž se nemohla zprostiti. 12A uzřev ji Ježíš, zavolal jí k sobě, 

a řekl jí: Ženo, zproštěna jsi od nemoci své. 13I vložil na ni ruce, a ihned zdvihla 
se, a velebila Boha. 14Tedy kníže školní odpověděv, hněvaje se proto, že v den 

sváteční uzdravoval Ježíš, řekl k zástupu: Šest dní jest, v nichž náleží dělati; 

protož v těch dnech přicházejíce, buďte uzdravováni, a ne v den sobotní. 15I 

odpověděv jemu Pán, řekl: Pokrytče, zdali jeden každý z vás v den sváteční 

neodvazuje vola svého nebo osla od jeslí, a nevodí napájeti? 16Tato pak dcera 

Abrahamova, kterouž byl svázal satan již osmnácte let, což neměla býti 
rozvázána od svazku v den sváteční?" 
 

Skutky 16:16-18 "16I stalo se, když jsme šli k modlitbě, že děvečka nějaká, 
mající ducha věštího, potkala se s námi, kteráž veliký užitek přinášela pánům 

svým budoucích věcí předpovídáním. 17Ta šedši za Pavlem a za námi, volala, 

řkuci: Tito lidé jsou služebníci Boha nejvyššího, kteřížto zvěstují nám cestu 
spasení. 18A to činívala za mnoho dní. Pavel pak těžce to nesa, a obrátiv se, řekl 

duchu tomu: Přikazuji tobě ve jménu Ježíše Krista, abys vyšel od ní. I vyšel 

hned té chvíle." 
 

Takže jediné, co musíte udělat, je požádat všechny, kteří dělají fázované 

vysvobození, vysvobození krok za krokem nebo trvalé vysvobození stejných 
posedlých lidí, aby vám řekli, odkud takové praktiky pocházejí. Proste všechny 
ty komiky, kterým neprávem říkáte pastory, aby vám v Bibli ukázali jeden 

příklad tohoto typu vysvobození. 
 

Někdy je s hrdostí, že někteří z těch hladových líných lidí, kteří se zapojují do 
Boží práce, aby měli jídlo, říkají, že vysvobození trvá dlouho a že některá 

vysvobození mohou trvat i roky. A slyšíte je chrlit takové nesmysly bez 
jakýchkoli rozpaků, s velmi velkou důvěrou. 
 

Nyní, milovaní, pamatujte velmi dobře, že nekonečné vysvobození, které se 

děje na stejných lidech v církvích, jsou praktikou čarodějnictví. Je to 
komedie organizovaná ze světa temnoty, aby odvedla pozornost božího lidu. 

Zapamatujte si jednou provždy, že výrazy "fázované vysvobození", 
"vysvobození krok za krokem" atd. jsou satanské praktiky organizované 

čaroději pro zábavu. Utečte před všemi těmi čarodějovými pastory, kteří 

praktikují taková vysvobození, a uprchněte ze všech těchto satanských církví, 
ve kterých se tyto ohavnosti praktikují. 
 

A pro vás pastory, kteří se bojí Boha, dávejte pozor na ty takzvané křesťany, 

kteří jsou vždy hledají vysvobození, a kteří nejsou nikdy vysvobození. Jsou to 

většinou ženy. Po přečtení tohoto učení musíte věnovat čas zkoumání a 

opětovnému prozkoumání všech případů těch lidí, kteří nikdy nejsou 

vysvobozeni navzdory všem modlitbám, které uděláte. 
 

15- Měli bychom se modlit za lidi, kteří nejsou upřímní? 
 

Milovaní služebníci Boží, pokud vám Bůh dá milost, abyste identifikovali lidi, kteří 

tvrdí, že chtějí vysvobození, ale kteří lžou ve zpovědi svých čarodějnických 

skutcích, nemodlete se za ně. Zjistíte, že plýtváte časem pro nic za nic. Tito lidé 
nebudou vysvobozeni, bez ohledu na to, co děláte. Jako prvek rozlišování vězte, 

že všichni lidé, kteří se dobrovolně rozhodnou lhát, aby zablokovali své 

vlastní vysvobození, jsou démoni. 
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Žádné pravé Boží dítě nemůže lhát, aby zablokovalo své vlastní vysvobození. 

Žádné pravé Boží dítě se nemůže cítit pohodlně s nečistými duchy ve svém těle. 

Žádné pravé Boží dítě nemůže, když mu Bůh dá příležitost být vysvobozen, místo 
toho si dovolit pohrdat a hrát si s jeho vysvobozením. Žádné opravdové Boží dítě 

nemůže kontaktovat Božího služebníka, údajně aby usilovalo o vysvobození, a 

když je požádáno, aby přiznal své čarodějnické skutky, vědomě a ochotně se 
rozhodne lhát. Tento druh pravého Božího dítěte neexistuje. Každé pravé Boží 

dítě, semeno Ježíše Krista, vždy skočí při sebemenší příležitosti, která mu byla 

nabídnuta, aby se osvobodil nebo byl vysvobozen, když je posedlý. 
 

Takže k otázce "Existují lidé, pro které se nemodlit?", odpověď se stává 
jednodušší: Nikdy nepřijímejte modlit se za lháře a za všechny agenty 

satana, kteří místo toho přicházejí, aby vás pokoušeli, ale které vám Pán 

ve své milosti zjevuje. 
 

16- Můžeme vysvobodit člověka bez jeho vůle? 
 

Odpověď je zjevně NE. Každý člověk se musí dobrovolně rozhodnout, zda chce 

být spasen, nebo ne, zda chce být vysvobozen, nebo ne, zda chce být uzdraven, 
nebo ne. Bůh nás nežádal, abychom lidem něco vnucovali. Bůh nám všem 
ponechal svobodu a každý si musí plně užívat své svobody. Boží služebníci by 

také neměli běhat za lidmi, aby je uzdravili nebo vysvobodili, jako by dotyčné 
milovali více než dotyčné samotné. 
 

17- Jaké jsou překážky vysvobození? 
 

Čím lze ospravedlnit skutečnost, že se někdy opravdoví Boží služebníci modlí za 

posedlé lidi, aniž by tito lidé byli vysvobozeni? Existují pouze dva platné důvody, 
které mohou toto selhání odůvodnit. Na jedné straně nedostatek rozlišování těch 

pravých Božích služebníků, kteří dělají osvobození, a na druhé straně vzpurné a 
zatvrzelé srdce lidí, kteří údajně hledají vysvobození. 
 

17.1- Nedostatek rozlišování pravých Božích služebníků 
 

Obecně platí, že tváří v tvář jakémukoli neúspěchu v osvobození, v modlitbě 

nebo v jakémkoli duchovním boji je vždy snazší mluvit o nevíře, s odkazem na 

výtku, kterou Pán Ježíš adresoval apoštolům v případě posedlého dítěte v 
Matoušově evangeliu 17:14-21 nebo v Markově evangeliu 9:14-29 nebo 

v Lukášově evangeliu 9:37-43. Ale jak jsme studovali výše, zatímco Pán 

mluvil o nevěře apoštolů, ještě nedostali pomazání Ducha Svatého. Je proto 

špatné, že neúspěchy ve vysvobození jsou i nadále připisovány nevěře Božích 
pravých služebníků. Problém pravých Božích služebníků v případech selhání ve 

vysvobození není problémem nevěry, ale spíše problémem nedostatku 

rozlišování. Často spadají do pasti modlitby za lidi, za které by se člověk neměl 
modlit vůbec. 
 

Uvědomte si jednou provždy, že apoštolové, které Pán pokáral za jejich nevíru, 

když se jim nepodařilo vyhnat démona, který posedl toto šílené dítě, už nejsou 

těmi samými apoštoly, které nacházíme ve Skutcích apoštolů. Apoštolové v 
Matouši nebo Markovi nebo Lukášovi ještě nebyli pokřtěni Duchem Svatým, ještě 

nedostali pomazání Ducha Svatého. Zatímco apoštolové ve Skutcích Apoštolů 

byli již oblečeni mocí Ducha svatého. Praví apoštolové Ježíše Krista, kteří nyní 
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slouží Pánu, již byli všichni pokřtěni v Duchu svatém a všichni přijali pomazání 

Ducha Svatého. Takže problém nevěry již nevzniká. 
 

Pamatujte, že pokud jde o vysvobození nebo zázraky, víra, na které záleží 

nejvíce, je víra těch, za které se modlí, ne víra toho, kdo se modlí. Viděli jsme, 

jak sám Pán Ježíš naříká nad nevěrou lidí z Nazareta. Tato nevíra bránila Ježíši, 

aby na jejich území konal zázraky, takže Pán mohl uzdravit jen několik 

nemocných. 
 

Marek 6:1-6 "1I vyšel odtud a přišel do vlasti své, a šli za ním učedlníci jeho. 
2A když bylo v sobotu, počal učiti v škole, a mnozí slyšíce, divili se, řkouce: 

Odkud tento má tyto věci? A jaká jest to moudrost, kteráž jest jemu dána, že i 
takové moci dějí se skrze ruce jeho? 3Zdaliž tento není tesař, syn Marie, bratr 

Jakubův a Jozesův a Judův a Šimonův? A zdaliž nejsou i sestry jeho zde u nás? 

I zhoršili se na něm. 4I řekl jim Ježíš: Není prorok beze cti, jediné v vlasti své a 

v rodině své a v domu svém. 5I nemohl tu znamení žádného učiniti, jediné 

málo nemocných, vzkládaje na ně ruce, uzdravil. 6I podivil se jejich 

nevěře, ..." 
 

Toto pozorování nám umožňuje pochopit, že to není tolik síla Božího služebníka, 

která určuje úspěch určitých zázraků nebo vysvobození. Je to víra těch, pro které 

jsou tyto zázraky nebo vysvobození určeny. Na této úrovni bych však chtěl 
apelovat na Boží služebníky. Všechny vás pravda, služebníci Ježíše Krista, 

pokud zjistíte, že sami sebe před některými neúspěchy ve válce, nebo v 
případech, vysvobození, pokud se po vyšetření si uvědomíte, že je to 

pomazání Boha ve vašem životě, které se nedaří, a že nevěra je na vině 
v těchto selhání, musíte rychle trvat několik dní útočiště v půstu, doplnit 

sami, a prosit Pána, aby vám obnovit, a obnovit Jeho pomazání na vaše 
životy. 
 

Je čas vstávat, vstát, a obnovit všechny vaše vítězství, ukraden satana a jeho 
mnoha agentů, kteří jsou nyní přesvědčeni, že jsou mocnější než Ježíš Kristus, 

jediný pravý Bůh. Vstaňte a prohlašujte, co je oprávněně vaše, tj. Sliby Ježíše 
Krista, jediného Boha, který je schopen splnit sliby, které dává Svým dětem. 
 

17.2- Vzpurné a zatvrzelé srdce těch, kdo žádají o vysvobození 
 

Obecně platí, že selhání v případech vysvobození je způsobeno vzpurným a 

zatvrzelým srdcem lidí, kteří vyvolávají dojem, že chtějí vysvobození. Často 

najdete případ žen, které tvrdí, že chtějí vysvobození, ale nejsou připraveny 
vzdát se smluv tkaných s temným světem. A Boží služebníci, v jejich nedostatku 

rozlišování, začnou se za ně modlit. Vyčerpají se a marně jim dojde pára. Někdy 

věří, že je to Pán, který je nechce slyšet, a a začnou zkoumat jejich život, aby 
pochopili, co by jim Bůh vytkl. 
 

Problém je jinde, drahí Boží služebníci. Tyto ženy, které podepsaly smlouvy s 

temným světem prostřednictvím svého líčení, svých satanských doplňků a hadů, 

které si tkají na hlavách v domnění, že nosí knoty, nikdy nebudou vysvobozeny, 
dokud se nezřeknou těchto satanských smluv, které podepsaly prostřednictvím 

těchto předmětů podvodního světa. Bez ohledu na to, jak moc se modlíte, 

přimlouváte se, berete autoritu, nedostanete nic. A i když budete mít dlouhé 

chvíle půstu, nic nedostanete. Půstem za lidi, kteří podepsali smlouvy a kteří 

nechtějí tyto smlouvy porušit, nic nezískáte. 
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Apeluji na všechny domýšlivé a zatvrzelé ženy, které tvrdí, že chtějí nebe, ale 

nejsou připraveny se svléknout a vzdát se života marnosti. Vězte, že pokud lpíte 

na satanových věcech, nikdy nebudete vysvobozeny a čeká vás Peklo. Vaše 
vysvobození závisí na životním stylu, který přijmete. Chcete-li žít jako 

prostitutky, strávíte svou věčnost, kde nekající prostitutky tráví svou věčnost, 

tedy v ohnivém jezeře. 
 

Knoty, které nosíte na hlavách, jsou hadi, kteří vás ovládají, kontrolují a trvale 

váží k temnému světu. Paruky a jiné mrtvé vlasy, které nosíte na hlavách, jsou 
velké kletby, které vás následují všude a ničí vaše životy každý den. Nikdy 

nedosáhnete vysvobození, dokud se nevzdáte těchto satanových předmětů. 
 

Lidské krve a jiných ohavností, které umístíte na vaše rty, na nehty, a na tvářích 

se objeví krásná, jsou všechny objekty, které se vážou vás do světa satan, a dát 

přímý přístup k démoni ve vašich životech. Bez ohledu na to, jak moc se modlíte 

a postíte, nikdy nezískáte vysvobození, pokud se těchto věcí nezříkáte. 
 

1Janův 2:15-16 "15Nemilujtež světa, ani těch věcí, kteréž na světě jsou. Miluje-

liť kdo svět, není lásky Otcovy v něm. 16Nebo všecko, což jest na světě, jako 
žádost těla, a žádost očí, a pýcha života, toť není z Otce, ale jest z světa." 
 

Kalhoty a všechny ty ohavné oblečky, které vystavují vaše těla a kterým říkáte 
sexy oblečení, pochopíte až v Pekle, odkud se vzaly sexy předměty. Nikdy 
nečekejte, že budete vysvobozeni, dokud budete lpět na těchto marnostech. 

Šperky a všechny tyto předměty marnosti, k nimž jste připoutáni, brání vašemu 

vysvobození a démoni vám budou dál ničit život, dokud vás nepřivedou do Pekla, 

pokud se těchto ohavností nezřeknete. Dobře si pamatujte, že do nebe se 

nedostane žádný posedlý člověk. Místo posedlých lidí je v Pekle. 
 

Služebníci Boží, nikdy ztrácet čas modlit se za vysvobození z těch tvrzené 

prostitutky, kteří nejsou připraveni vzdát se satanské objekty, jako jsou falešné 
nehty, falešné obočí, make-up, parfémy, zámky, paruky, šperky, kalhoty a další 

tak-zvané sexy satanské oblečení. Tito lidé nikdy nebudou vysvobozeni. To je 
místo, kde nedostatek rozlišování způsobuje, že ztrácíte čas. Možná máte 

pomazání Duchem svatým, ale nikdy nebudete schopni vysvobodit takové lidi. 

Podmínkou, abyste se za tyto čarodějnice modlili, je, aby všechny tyto věci 
nejdříve vyhodili a zavázali se, že je nevezmou zpět. 
 

Nakonec apeluji na všechny Boží děti, které stále trpí mučením satana a jeho 

démonů a které se chtějí z něj osvobodit. Všichni Boží děti, které jste stále pod 
satanskými svazky všeho druhu, všichni, kteří stále trpíte mučením satana a 

jeho démonů, všichni, jejichž životy jsou stále manipulovány satanem a jeho 

démony, vy, kteří jste neustále sužováni nečistými duchy, vy, kteří stále trpíte 
věcmi, jimž nerozumíte, vy, kteří stále nejste osvobozeni od určitých pout, i když 

jste se mnohokrát z celého srdce modlili, povstaňte a řekněte NE satanovi a 

jeho démonům. Trvat několik dní půstu ústupu, znovu prozkoumat svůj život 

před Pánem, obnovit pořádek do svého duchovního života, a vzít věci do svých 

rukou. Musíte získat své vítězství zpět. Satan a jeho agenti nejsou o nic 

mocnější než Ježíš Kristus, váš Bůh a váš Pán. 
 

Než se však pustíte do tohoto boje za své vysvobození a než půjdete ke 
skutečným Božím služebníkům, aby se pomodlili za vaše vysvobození, nejprve 

se ujistěte, že nemáte ve svém životě restituční případ, který byste museli 
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vyřešit. Neboť pokud jste pod kletbami souvisejícími s nevyřešeným restitučním 

případem, nebudete vysvobozeni, dokud nevrátíte vše, co vrátit musíte. Pro lepší 

pochopení tohoto tématu si přečtěte učení o "Restituce", kterou najdete na 
webových stránkách https://www.mcreveil.org. 
 

17.3- Prvky rozlišování 
 

Chtěl bych vám dát některé prvky rozlišování ve vztahu k zavedení satanových 

věcí do církví. Vězte, že posláním satanových agentů v Církvi je udělat vše pro 

to, aby se svět vrátil do Církve. Tito agenti satana jsou většinou ženy. Oni jsou 
ti, kteří zavést v kostelech takzvané dámské kalhoty, satanské tzv. sexy 

oblečení, šperky všech druhů, make-up, zámky, paruky, falešné nehty, a 

všechny ty, marnost objekty, které nakonec obrátil kostely do nočních klubů. 
 

Existují čarodějnice, které nazýváte z nevědomosti křesťanem, kteří jsou 

tvrdohlaví, aby nosili knoty, vytvářet satanské záminky, aby ospravedlnili své 

čarodějnictví. Někteří vám říkají, že jejich zámky jsou přirozené, jiní vám říkají, 

že jejich zámky jsou syntetické a že jsou vyrobeny muži. Zmije, kteří říkají, že 

jejich zámky jsou přirozené, se proto snaží přimět vás věřit, že vlasy mrtvých a 
posedlých lidí, které se v různých zemích světa sbírají pomocí ohavných obřadů, 
se staly přírodními vlasy. Jaká ohavnost! Jakou alchymií si myslíte, že vlasy 

mrtvých a vlasy zasvěcené satanským božstvům mohou být přirozené? V jakém 
smyslu přirozené? Přirozené ve srovnání s čím? Co myslíš tím přirozeným? 

Bohužel, máte lidi dost pošetilé, aby věřili v tento druh idiocie. 
 

Čarodějnice, které říkají, že jejich knoty jsou syntetické, se tak snaží, abyste 

věřili, že Boží slovo je falešné. To je vlastně mazaný způsob, jak odporovat Bibli. 
Podívejme se, co říká sám Bůh: 1Timoteovi 2:9-10 "9Takž také i ženy aby se 

oděvem slušným s stydlivostí a s středmostí ozdobovaly, ne strojením a 

křtaltováním sobě vlasů, neb zlatem, anebo perlami, anebo drahým 
rouchem, 10Ale (tak, jakž sluší ženám, kteréž dokazují při sobě zbožnosti,) 

dobrými skutky." 1Petrův 2:3-4 "3Kterýchžto ozdoba budiž ne ta zevnitřní, 
v spletání vlasů, a províjení jich zlatem, anebo v odívání plášťů, 4Ale ten 

skrytý srdce člověk, záležející v neporušitelnosti krotkého a pokojného ducha, 

kterýžto před obličejem Božím velmi drahý jest." 
 

Tyto zmije vám říkají, že nosí syntetické prameny, protože mají krátké vlasy. 
Máte dokonce pastory démony, kteří podporují tento druh pošetilosti. Někteří se 

dokonce postaví na stranu svých žen čarodějek a sami začnou zdůvodňovat, 

proč jejich ženy mořské panny nosí knoty, šperky a další líčidla. 
 

Když už mluvíme o krátkých vlasech, co říká Bible? 1Korintským 11:1-16 "... 
3Chciť pak, abyste věděli, že všelikého muže hlava jest Kristus, a hlava ženy 
muž, hlava pak Kristova Bůh. 4Každý muž, modle se aneb prorokuje s přikrytou 

hlavou, ohyžďuje hlavu svou. 5Každá pak žena, modleci se anebo prorokujici s 

nepřikrytou hlavou, ohyžďuje hlavu svou; nebo jednostejná věc jest, jako by se 

oholila. 6Nebo nezavíjí-liť žena hlavy své, nechažť se také ostříhá. Pakli 

jest mrzká věc ženě oholiti se neb ostříhati, nechažť se zavíjí. ..." 
 

Jak jste právě četli, nejen žena, která patří Bohu, se musí vyhýbat holení vlasů, 

ale také musí nosit závoj. Nyní, žena, která pokrývá hlavu, nemá problém s 

dlouhými vlasy nebo krátkými vlasy, protože nikdo nemůže vidět její vlasy 
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kromě jejího manžela, nebo její děti, nebo lidé v jejím domě. Vlasy ženy může 

vidět pouze ten, kdo s ní sdílí stejnou místnost nebo kdo žije v jejím domě. 

Nenapodobujte tyto svůdnice, které předstírají, že se zahalují, ale kdo 
spíše si oblékají hlavu, malý kapesník, který sotva zakrývá vlasy. Jsou 

to ženy posedlé démony svádění, smyslnosti a marnivosti. 
 

Pravá žena Boží musí mít neustále zcela zakrytou hlavu. Odkud pochází, 
že je třeba se uchýlit k údajně přírodním nebo syntetickým pramenům, překonat 

problém krátkých vlasů nebo nedostatku vlasů? Nyní chápete, že všichni tito 

takzvaní pastoři, kteří ospravedlňují prostituci žen v církvi tím, že umožňují 

ženám nosit šperky, paruk, make-up, dámské kalhoty a další démonické 

takzvané sexy doplňky, jsou démoni. Všichni tito pastoři pocházejí ze světa 

temnoty. Některé svést sami tím, že tě svést, že vám říct, že ženy mohou 

používat jen trochu make-up, ne moc, nebo že ženy mohou dát na malé šperky, 
atd. 
 

Už jsem vám to řekl, a opakuji, žádný pravý Boží služebník nemůže tlačit ženy, 

aby podepsaly smlouvy se satanem, když všichni víme, že tyto smlouvy je 

povedou do Pekla na věčnost. To dělají pouze agenti Pekla, kteří přišli na zem s 
posláním získat do Peklo co největší počet lidí. Vězte tedy, že všichni ti pastoři, 
kteří povzbuzují ženy, aby nosily šperky, takzvané umělé nebo přírodní vlasy, 
make-up, dámské kalhoty a další takzvané sexy démonické doplňky, jsou agenti 

Pekla. Utečte od nich, pokud nechcete strávit věčnost v Pekle. Pokud chcete plně 
porozumět vysvětlení 1korintským 11:1-16, přečtěte si učení nazvané 

"Rozlišování", které lze nalézt na webu www.mcreveil.org. 
 

Vězte, že posláním těchto zmijí je zasvěcení Božích dětí do světa satana. Pokud 
jim nasloucháte a napodobujete je, budete zasvěceni do jejich světa a strávíte 

svou věčnost v Pekle. Nikdy na to nezapomeň. Vězte také, že všichni tito 
takzvaní znovuzrození křesťané, kteří vědí, že Bůh je proti knotům a 

kteří je stále nosí, vám říkají, že jejich knoty by byly zvláštní, protože 
přírodní nebo syntetické, jsou čarodějnice. Jsou to agenti královny pobřeží, 

kteří mají v církvi poslání zasvěcovat slabomyslné sestry do čarodějnictví a 
vzpoury. A pokud uvidíte takzvaného pastora, který podporuje tento 

druh Jezábel, vězte, že tento pastor je svůdce, skutečný čaroděj. Každý 

pastor, pravý služebník pravého Boha Ježíše Krista, ví, že údajné přírodní nebo 
syntetické knoty představují předměty satanských paktů. Každý mírně duchovně 

založený křesťan tomu snadno rozumí. 
 

Pastoři, kteří podporují tyto druhy ohavností, jsou většinou ti, kteří mají 

čarodějnické a vzpurné ženy, které nosí knoty a nejsou připraveny poslouchat 

Boha tím, že se jich vzdají. A tam, čarodějové pastoři, kteří dávají přednost ctít 

svou ženskou čarodějnici, než aby ctili Boha, začínají ospravedlňovat a 
neobratně vysvětlovat, že by existovaly přírodní knoty. To je velká lež. Nikdy 

nebyly přírodní knoty. Bůh nikdy nestvořil knoty. Knoty jsou stvoření 

satana a jeho agentů. Pamatujte, že to jsou věci, které Bůh stvořil, které 

jsou přirozené. Bůh stvořil vlasy, ale nevytvořil prameny. A vlasy mrtvých 

nebo živých, které lze přenášet z jedné hlavy do druhé, již nejsou přirozené. 

Přirozené vlasy pro každého člověka jsou jeho vlastní vlasy, s nimiž vyšel z 
břicha své matky, to znamená vlasy, které rostou na vlastní hlavě. Vlasy 

člověka nejsou klobouk nebo šátek, který si lidé mohou navzájem 

obchodovat, nebo dokonce prodávat nebo kupovat. 
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Takže nikdy neexistovaly žádné přírodní knoty a takzvané syntetické knoty jsou 

předměty svádění vyrobené ze světa temnoty. Doufám, že jsem tuto satanskou 

lež ukončil. Vy, Boží děti, utíkejte před všemi zmijami, které předstírají, že jsou 
sestrami v Kristu a které lpí na věcech satana, i když je Boží učení jasné. Vězte, 

že všechny tyto takzvané sestry jsou misionářkami královny pobřeží v kostelech. 

Nejsou tvrdohlaví, protože učení je obtížné pochopit. Jsou tvrdohlaví, protože 
jsou na misi. Je naprosto nezbytné, pro ně svést maximální počet dětí božích, a 

zahájit maximální počet sester v čarodějnictví a vzpoury, tak, že církev se může 

stát ohavnost v očích Boha tak, že Bůh může zvracet církve. 
 

Vězte také, že všichni tito takzvaní pastoři takzvaných probuzených církví, kteří 

mění poselství svatosti, aby podpořili vzpouru své manželky čarodějnice, jsou 

čarodějové. Dobrovolně a vědomě rozmělňují Boží poselství, aby nepřivedli svou 
ženu do rozpaků. Jsou to modláři, to znamená lidé, kteří dávají větší důležitost 

svým manželkám než Bohu. A pokud nebudou rychle činit pokání, stráví věčnost 

v Pekle. Chceš-li být zachráněn, uteč od všech těchto čarodějů. Obvykle jsou to 
dobří svůdci, kteří mají sladká slova a kteří rádi prokazují, že milují Pána a slouží 

mu celým svým srdcem. Velmi dobře si pamatujte, že jediné, co Bůh od svých 

pravých služebníků očekává, je absolutní poslušnost Bohu. 
 

Ti muži, kteří jsou ochotni pohrdat Bohem, aby ctili své manželky, nebo jejich 

děti, nebo jejich rodiče, jsou modláři. Bůh nemůže vydržet modlářství. Bůh nikdy 
netoleruje člověka, aby ho pohrdal ve prospěch kohokoli nebo čehokoli. Říká 

nám ve svém slově, že bude ctít toho, kdo ho ctí, a bude pohrdat těmi, kteří ho 

pohrdají. 1Samuelova 2:30 "Protož praví Hospodin Bůh Izraelský: Řeklť jsem byl 
zajisté, dům tvůj a dům otce tvého přisluhovati měl přede mnou až na věky, ale 
nyní praví Hospodin: Odstup to ode mne; nebo těch, kteříž mne ctí, poctím, 

kteříž pak mnou pohrdají, v pohrdání přijdou." 
 

Apeluji na všechny ty čarodějné pastory, kteří učí vůli své Jezábel na úkor Boží 
vůle: Všem vám, takzvaným pastorům, kteří učíte lži, abyste podpořili vzpouru 

svých manželek, Pán vám zde dává poslední příležitost k pokání. Zřekněte se 

čarodějnictví, urychleně čiňte pokání a přestaňte šířit lži; přestaňte odvracet Boží 
děti od cesty posvěcení. 
 

18- Bezpečnostní opatření, která je třeba učinit během vysvobození 
 

Jelikož vysvobození není podívaná, musíte se při vysvobozování posedlé osoby 

vyhýbat tomu, kde jsou lidé, pokud se nenacházíte v evangelizačních kampaních 

nebo na veřejných zasedáních. V každém případě, pokud se jedná o plánovanou 

a organizovanou vysvobozování předem, dávejte pozor, abyste z ní neudělali 

show. 
 

Jak jste viděli v případě těch nečistých duchů, kteří prosili Ježíše, aby jim dovolil 

vstoupit do vepřů, vězte, že démoni mají možnost, jakmile jsou vyhnáni od 

jednoho jedince, vstoupit do dalších, jednotlivců, jejichž přístup k nim je možný. 
Měli byste se proto vyhnout vyhánění démonů a nechat jim vstoupit do těl 

duchovně zranitelných lidí. 
 

19- Pasti čarodějných pastýřů 
 

Někteří z těchto satanových zástupců, které nevědomky nazýváte Božími 

služebníky, učí, že vysvobození může být účinné pouze tehdy, když je vyznání 
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hříchů učiněno "před svědky". A na podporu svého šílenství citují Skutky 

19:18-19, kde se píše: "18Mnozí pak z věřících přicházeli, vyznávajíce se a 

zjevujíce skutky své. 19Mnozí také z těch, kteříž se s marnými uměními obírali, 
snesše knihy o těch věcech, spálili je přede všemi; a početše cenu jejich, shledali 

toho padesáte tisíců peněz." 
 

Za prvé, tato pasáž neznamená, že každý hřích musí být vyznán před každým 

pokaždé. Jako důkaz, všichni ostatní lidé, kteří věřili, nemuseli nutně projít touto 

praxí nebo touto metodou.  
 

Za druhé, v této pasáži se píše "Mnozí pak z věřících". Není tam napsáno 
"všichni, kdo uvěřili".  
 

Za třetí, tato pasáž nedělá z toho, co udělalo těch několik učedníků, normu nebo 
zákon. 
 

Začtvrté, tato pasáž neříká, že tito učedníci přiznali své hříchy tímto způsobem, 
protože to byla podmínka sine qua non pro být vysvobozen nebo být odpuštěn. 
 

Takže už nikdy nespadněte do pasti těchto satanistů, kteří se vydávají za 
starověké satanisty. V žádném případě to nejsou starověcí satanisté. Jsou to 
prostě satanisté. Když znečišťují svět těmito satanskými učeními, předstírají, že 

vyprávějí, co pro ně Bůh udělal. Už se jimi neřiďte. Tito démoni díky mazanosti 
kladou pasti pro vás falešnými učeními vyrobenými ve světě satana. Bůh nikde 

nepožádal své děti, aby ze sebe dělaly divadlo pokaždé, když se dopustí hříchu, 
a Bůh nikde nepožádal své pravé služebníky, aby ponižovali a odhalovali Boží 

děti přede všemi, kdykoli se dopustí hříchu. 
 

Tito satanisté, kteří učí tyto ohavné praktiky, tak činí ze dvou hlavních důvodů. 
Nejprve ponižovat a frustrovat děti Boží pokaždé, když se dopustí hříchu; pak 

pošpinit myšlenky všech těch, kteří mají tu smůlu, že tam jsou v době, kdy se 
tato smutná komedie děje, a představit je do čarodějnictví. 
 

Měli byste vědět, že velmi často, většina z těch, kteří dělají tato takzvaná veřejná 
přiznání, nejsou prostí lidé, kteří skutečně spáchali hříchy a kteří je chtějí 

vyzpovídat, aby jim bylo odpuštěno a/nebo vysvobozeno. Tito lidé jsou spíše 
agenty satana na misi. Jsou posláni ze světa temnoty, aby přiznali ohavnosti, 

jen aby pošpinili co nejvíce lidí a zasvětili je do čarodějnictví. Někdy tyto 
ohavnosti, které přiznávají, nejsou ani hříchy, které skutečně spáchali. 
 

To je velmi často během tohoto druhu veřejných přiznání, že několik lidí je 

představeno čarodějnictví. A právě po následování těchto ohavností 

prezentovaných jako přiznání začíná mnoho křesťanů trpět sexuálními útoky 
neodolatelnými ve svých myšlenkách a nakonec se ocitnou ve fyzických 

sexuálních hříších. Je to také po těchto satanských zasedáních veřejných 

vyznání, že někteří křesťané, kteří neměli žádný duchovní problém, začínají být 

ve svých snech napadáni. To je důvod, proč je nebezpečné a velmi riskantní 
následovat čarodějnické pastory. Pokud vám záleží na vašem spasení, utíkejte 

od všech těch takzvaných bývalých satanistů, kteří se vydávají za kající se 

satanisty, jen aby vytvořili zpustošení mezi Božím lidem. Nyní velmi dobře vězte, 
že všichni tito pastoři a další takzvaní služebníci Boží, kteří dělají tuto praxi 

vyznávání hříchů na veřejnosti, jsou agenty satana. Utíkejte od nich rychle, 

pokud nechcete skončit v Pekle na věčnost. Jste varováni! 
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20- Jak vyznávat hříchy? 
 

Vědět, jak vyznávat hříchy, hraje zásadní roli při získávání vysvobození. Je proto 

důležité, když chcete být vysvobozeni, vyznávat dobře všechny hříchy, které 
jsou původem toho, čím trpíte. 
 

20.1- Jak vyznávat čarodějnictví? 
 

Vzhledem k významu tohoto předmětu jsem si myslel, že je nejlepší zacházet s 

ním plně v samostatném učení nazvaném "Jak opustit satanův tábor", které 

najdete na webových stránkách www.mcreveil.org. Doporučuji vám to. 
 

20.2- Jak vyznávat jiné hříchy? 
 

Milovaní, vězte, že přiznání hříchů jako součást vysvobození se liší od přiznání 

hříchů v běžném životě. Ne všechny hříchy, které spácháte, otevírají dveře 

démonům ve vašem životě. Mnoho hříchů, kterých se každý den dopustíte, jsou 
hříchy, které jsou naštěstí pro vás pouhým přestupkem v Božích očích nebo 

někdy přestupek v očích lidí, aniž byste však ve svém životě otevřeli dveře 
démonům. 
 

Výhoda, že člověk má s těmito druhy hříchů, které můžeme v této výuky 
"normální hříchy", je, že to je dost, aby se přiznal jim upřímně, buď Bohu nebo 

k Bohu a k mužům, pokud to jsou muži, které jsi urazil. A když vám Bůh a 
dotyční muži odpustí, problém je vyřešen. Pro tyto druhy takzvaných 

"normálních" hříchů je musíte přiznat, když je spácháte. Nikdy nenechávejte 
hříchy nevyznané. Nikdy nedržte hříchy, abyste se přiznali později. 
 

Velmi dobře si pamatujte, že každý hřích dává satanovi a jeho démonům 
přístup k vašim životům. I když vás démoni ve většině případů nemohou 

vlastnit, stále mají příležitost zaútočit na vás kvůli přístup, který jim tyto hříchy, 
které jsme se rozhodli nazvat "normálními hříchy", nabízejí. Proto chápete, že si 

nikdy nesmíte dovolit páchat určité hříchy jen proto, že neotevírají dveře 
démonům ve vašem životě. Výraz "normální hříchy", který jsme použili, 

neznamená, že jde o hříchy nedůležité nebo bez závažnosti. 
 

Na rozdíl od hříchů, které máme uvedené jako "normální hříchy" v této studii, 

všechny ostatní hříchy, které otevírají dveře k démoni musí být přiznal, jak jsme 
vysvětlili v titulu "Jak se Vyznat Čarodějnictví?" A pokud chcete vědět o těch 

hříších, které otevírají dveře démonům, odkazujte na učení nazvané "Duchovní 

Boj" , které je na webu www.mcreveil.org. 
 

Když chcete přiznat své hříchy, musíte pojmenovat jména těchto hříchů a 

požádat Boha o odpuštění za každý z těchto hříchů. Vyhněte se vzorcům jako 

"Pane, odpusť mi všechny mé hříchy ve jménu Ježíše Krista." Udělejte si čas na 

pojmenování hříchů, které chcete přiznat, a přiznejte je jeden po druhém, ne ve 

skupině. Vyhněte se také vzorcům jako: "Pane, pokud jsem tě urazil, odpusť mi. 
Pane, pokud jsem se dopustil takového hříchu, žádám vás o odpuštění." Zda to 

je, když vás prosit Boha o odpuštění, nebo když se zeptáte muže za odpuštění, 

musíte uznat své chyby v upřímné způsobem, a požádat o odpuštění z celého 

svého srdce. 
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Když stojíte před někým, koho jste urazili a od koho musíte požádat o odpuštění, 

a řeknete: "pokud jsem vás urazil, odpusť mi. Pokud jsem vám ublížil, žádám o 

odpuštění", jste tam a říkáte, že nepoznáte chybu, za kterou předstíráte, že 
žádáte o odpuštění. Tento druh pokryteckého pokání nemá smysl. Je to fraška. 

Po tomto druhu popření viny nikdy nedostanete odpuštění. Pokud upřímně 

vyznáváte své hříchy, Bůh vám odpustí. Slíbil to, jak si můžete přečíst v této 

pasáži od 1Jana 1:9 "Jestliže pak budeme vyznávati hříchy své, věrnýť jest Bůh 

a spravedlivý, aby nám odpustil hříchy, a očistil nás od všeliké nepravosti." 
 

20.3- Pro jaké hříchy je nutné kontaktovat Boží služebníky? 
 

Za všechny hříchy, které otevírají dveře démonům. Neúplný seznam těchto 

hříchů najdete v učení nazvaném "Duchovní Boj", které je k dispozici na 

webových stránkách mcreveil.org. 
 

21-Jak zjistit, že jste zcela vysvobozeni? 
 

Bude pro vás snadné vědět, že jste zcela osvobozeni. Jakmile jsou vyhnáni 

démoni, kteří drželi váš život v zajetí, jste propuštěni a cítíte toto vysvobození a 
duchovní svobodu. Cítíte, že vás opustila velká zátěž. A hmatatelné prvky vašeho 
vysvobození jsou nové ovoce, které začnete nést. Změna ve vašem životě bude 

cítit. Věci, které jste nemohli udělat pro slávu Boží, budete dělat je snadno a s 
radostí. 
 

Útlak, který jste pocítili, skončí; neustálé útoky, které jste měli každou noc, se 
zastaví; opakované neúspěchy, které jste pokaždé měli, se zastaví a začnete ve 
svém životě pociťovat vítězství a úspěch; kletby, které trápily váš život a úplně 

zničily vaši radost pokaždé, budou přerušeny a zažijete naplňující duchovní život. 
Pokud vás démoni, kteří byli ve vás, drželi nemocní, vaše zlo zmizí, vaše bolesti 

zmizí, budete uzdraveni a zcela osvobozeni. 
 

Takže nemusíte jít příliš daleko, abyste hledat důkazy o svém vysvobození. 
Tento důkaz bude ve vás a kolem vás. Pokud požádáte ženu, která byla těhotná, 

aby vám dala důkaz, že porodila, nebude hledat tento důkaz příliš daleko. Ukáže 
vám její břicho, které se vrátilo do normálního stavu nebo do normálního tvaru, 

ona vám ukáže její dítě, a kdyby měla tu smůlu, že ztratí své dítě, jak se někdy 
stane, že vám řekne o neštěstí, která zasáhla ji smrt jejího dítěte. Takže vidíte, 

že to jsou velmi konkrétní věci. Tak prosím, drahé děti Boží, přestaňte rušit Boží 

služebníky tím, že se jich pokaždé zeptáte, zda jste skutečně vysvobozeni. 

Protože pokud jste, budete první, kdo to ví; a pokud o tom pochybujete, nejste. 

Zamyslete se nad případem této ženy popsaným v Marek 5:22-33: 

 

"22A aj, přišel jeden z knížat školy Židovské, jménem Jairus, a uzřev jej, padl k 

nohám jeho, 23A velmi ho prosil, řka: Dcerka má skonává. Prosím, pojď, vlož na 

ni ruce, aby uzdravena byla, a budeť živa. 24I šel s ním, a zástup mnohý šel za 

ním, i tiskli jej. 25(Tedy žena jedna, kteráž tok krve měla dvanácte let, 26A 
mnoho byla trápena od mnohých lékařů, a vynaložila všecken statek svůj, a nic 

jí bylo neprospělo, ale vždy se hůře měla, 27Uslyšavši o Ježíšovi, přišla v zástupu 

pozadu, a dotkla se roucha jeho. 28Neb řekla byla: Dotknu-li se jen roucha jeho, 

uzdravena budu. 29A hned přestal jest krvotok její, a pocítila na těle, že by 

uzdravena byla od neduhu svého. 30A hned Ježíš poznav sám v sobě, že jest 
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moc vyšla z něho k uzdravení, obrátiv se v zástupu, řekl: Kdo se dotekl roucha 

mého? 31I řekli mu učedlníci jeho: Vidíš, že tě zástup tiskne, a pravíš: Kdo se 

mne dotekl? 32I hleděl vůkol, aby ji uzřel, která jest to učinila. 33Ta pak žena s 
bázní a s třesením, věduci, co se stalo při ní, přistoupila a padla před ním, a 

pověděla mu všecku pravdu." 
 

22- Tón a autorita ve vysvobození 
 

Záleží na tónu v tom, jak přikazujete démonům, aby vyhověli? Hraje tón, který 
má být použit během vysvobození, roli v vysvobození? Jinými slovy, ovlivňuje 

tón používaný při nařizování démonů, aby odešli, vysvobození? Odpověď zní 

ANO. Vysvobození je velký duchovní boj, je to vážná válka. A žádná válka, ani 

ta nejméně závažná, se nevede vleže na posteli. Nebojuje se ani v pohodlném 
sezení na měkké pohovce. Žádná skutečná válka není bojována s amorfním nebo 

apatickým nebo melancholickým hlasem. Bojuje se a vyjadřuje se silou, silou a 

autoritou. 
 

Uvažujme o následujících příkladech: 
 

Matouš 17:14-21 "14A když přišli k zástupu, přistoupil k němu člověk jeden, a 
poklekl před ním na kolena, 15A řekl: Pane, smiluj se nad synem mým, nebo 
náměsičník jest, a bídně se trápí. ... 18I pohrozil jemu Ježíš. I vyšlo od něho 

ďábelství a uzdraven jest mládenec v tu hodinu. ..." 
 

Marek 1:23-27 "23I byl v škole jejich člověk, posedlý duchem nečistým. I zvolal, 
24Řka: Ale což jest tobě do nás, Ježíši Nazaretský? Přišel jsi zatratiti nás; znám 

tě, kdo jsi, a vím, že jsi ten svatý Boží. 25I přimluvil mu Ježíš, řka: Umlkniž 

a vyjdi z něho. ..." 
 

Marek 9:17-26 "17A odpovídaje jeden z zástupu, řekl: Mistře, přivedl 
jsem syna svého k tobě, kterýž má ducha němého. ... 25Uzřev pak Ježíš, 
že se zástup sbíhá, přimluvil duchu tomu nečistému, řka jemu: Hluchý a 

němý duše, já tobě přikazuji, vyjdi z něho, a nevcházej více do něho. 
26Tedy křiče a velmi jím lomcuje, vyšel z něho. …" 
 

Lukáš 4:33-36 "33Byl pak tu v škole člověk jeden, mající ducha ďábelství 

nečistého. I zvolal hlasem velikým, 34Řka: Ach, což jest tobě do nás, 

Ježíši Nazaretský? Přišel jsi zatratiti nás? Znám tě, kdo jsi, že jsi ten 

svatý Boží. 35I přimluvil jemu Ježíš, řka: Umlkniž a vyjdi od něho. ... 36I 
přišel strach na všecky, a rozmlouvali vespolek, řkouce: Jaké jest toto 

slovo, že v moci a síle přikazuje nečistým duchům, a vycházejí?" 
 

Lukáš 4:38-39 "38Vstav pak Ježíš ze školy, všel do domu Šimonova. Svegruše 

pak Šimonova trápena byla těžkou zimnicí. I prosili ho za ni. 39Tedy stoje nad 

ní, přimluvil zimnici, i přestala jí. A ona hned vstavši, posluhovala jim." 
 

Jan 11:1-45 "1Byl pak nemocen člověk nějaký jménem Lazar z Betany, totiž z 

městečka Marie a Marty, sestry její. 2(A to byla ta Maria, kteráž pomazala Pána 
mastí a vytřela nohy jeho vlasy svými, jejížto bratr Lazar byl nemocen.) 3Tedy 

poslaly k němu sestry jeho, řkouce: Pane, aj, ten, kteréhož miluješ, nemocen 

jest. 4A uslyšav to Ježíš, řekl: Nemoc ta neníť k smrti, ale pro slávu Boží, aby 
oslaven byl Syn Boží skrze ni. 5Miloval pak Ježíš Martu i sestru její i Lazara. ... 
14Tedy řekl jim Ježíš zjevně: Lazar umřel. 15A raduji se pro vás, že jsem tam 

nebyl, abyste věřili. Ale pojďme k němu. ... 21I řekla Marta k Ježíšovi: Pane, 
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kdybys ty byl zde, bratr můj byl by neumřel. ... 32Ale Maria, když tam přišla, 

kdež byl Ježíš, uzřevši jej, padla k nohám jeho, a řekla jemu: Pane, bys ty byl 

zde, bratr můj byl by neumřel. 33Ježíš pak jakž uzřel, ana pláče, i Židy, kteříž 
byli s ní přišli, ani plačí, zastonal duchem, a zkormoutil se. 34A řekl: Kdež jste jej 

položili? Řkou jemu: Pane, pojď a pohleď. 35I zaplakal Ježíš. ... 38Ježíš pak opět 

zastonav sám v sobě, přišel k hrobu. Byla pak jeskyně, a kámen byl svrchu 

položen na ni. 39I dí Ježíš: Zdvihněte kámen. ... 41Tedy zdvihli kámen, kdež byl 

mrtvý pochován. Ježíš pak pozdvihl vzhůru očí a řekl: Otče, děkuji tobě, že jsi 

mne slyšel. 42Já zajisté vím, že ty mne vždycky slyšíš, ale pro zástup, kterýž 
okolo stojí, řekl jsem, aby věřili, že jsi ty mne poslal. 43A to pověděv, zavolal 

hlasem velikým: Lazaře, pojď ven! 44I vyšel, kterýž byl umřel, ..." 
 

23- Vzkládání rukou 
 

Vzhledem k důležitosti tohoto předmětu jsme považovali za nejlepší zacházet s 
ním samostatně v rámci učení s názvem "Vzkládání Rukou", kterou najdete 

na webových stránkách www.mcreveil.org. 
 

24- Kdo Nemůže Být Vysvobozen? 
 

Tato otázka byla plně zodpovězena ve učení o "Rozlišování". Najdete ji na 

www.mcreveil.org webové stránky, v sekci učení. 
 

25- Kdo nesmí dělat vysvobození? 
 

Po pečlivém prostudování nebezpečí spojených s výkonem vysvobození je 

snadné pochopit, že vysvobození není banální čin, do kterého se může každý 

beztrestně zapojit. Vysvobození spočívá v převzetí moci nad démony, těmi 
nejmenšími i největšími, a jejich vyhnání z území, které považují za dobyté. 
Vysvobození tedy není nic jiného než velký duchovní boj. Je to velmi riskantní 

čin, protože zlí duchové nikdy nepřijmou, aby se podrobili bez boje, a podřídí se 
pouze tehdy, když nemají na výběr. 
 

Pokud pro osobní vysvobození to může udělat každé dítě Boží, jak jsme vysvětlili 

v učení "Osobní Vysvobození", není to případ vysvobození obecně. Existuje 
kategorie lidí, kteří by se nikdy neměli zabývat vysvobozením. Patří mezi ně 

pohané, nově obrácení, nevědomí nebo nestálí křesťané, posedlí křesťané, 

křesťané, kterým se líbí falešné evangelium, vzpurní křesťané, tj. ti, kteří nejsou 
připraveni uvádět Boží Slovo do praxe, a ženy. 
 

25.1- Pohané 
 

Satan je silnější než kdokoli jiný. Je to Ježíš Kristus v nás, který je silnější než 
satan, a je to On, kdo nám dává vítězství nad satanem a nečistými duchy. Jelikož 

pohané nemají v sobě Ježíše Krista, je pro ně obtížné dosáhnout vítězství nad 

démony. 
 

25.2- Noví konvertité 
 

Nově obrácení mají ve své počáteční horlivosti často sklon podceňovat moc 

satana a démonů. To je vede k tomu, že se lehkomyslně pouštějí do bojů o 

vysvobození, jejichž principy neznají. Ne nadarmo Pán varuje nově obrácené 
před určitou odpovědností. "Ne novák, aby snad nadut jsa, neupadl v potupení 

ďáblovo." 1Timoteovi 3:6 
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25.3- Neznalí nebo slabí křesťané 
 

Uvědomte si, že aby démon vykonal vaše rozkazy, musíte být nad ním v pozici 

autority. Musíte být duchovně silnější než démon, abyste ho mohli vyhnat. To 

znamená, že pro ty, kteří žijí v nevědomosti, nebo v nějaké formě kompromisu, 

zapojit se do vysvobození jiného než osobní vysvobození je velmi riskantní. 
 

25.4- Posedlí křesťané a vzpurní křesťané 
 

Už jsem vám řekl, že termín "posedlý křesťan" je aberace. Posedlý křesťan se 

neliší od pohana. Totéž platí pro vzpurného křesťana. Jsou to všichni lidé, kteří 

jsou stále v satanově táboře, na cestě do Pekla. A lidé, kteří jsou stále v 

satanském táboře, nemají žádnou autoritu nad satanem a jeho démony. 
 

25.5- Ti, kteří mají radost z falešného evangelia 
 

Jedinou jistou půdou, na které se lze postavit, aby bojoval proti satanovi a 

porazil ho, je Pravda, tj. Svatá Učení Ježíše Krista. Potěšit sebe ve falešném 

evangeliu znamená být stále na satanově straně a je nemožné bojovat proti 
satanovi, zatímco je stále v jeho táboře. 
 

25.6- Ženy 
 

Pán formálně zakázal ženě učit nebo převzít autoritu nad mužem a požádal ji, 
aby zůstala v církevní pozici podřízenosti. "11Žena ať se učí mlčeci, ve všeliké 
poddanosti. 12Nebo ženě nedopouštím učiti, ani vládnouti nad mužem, ale aby 

byla v mlčení. 13Adam zajisté prve jest stvořen, potom Eva. 14A Adam nebyl 

sveden, ale žena svedena jsuci, příčinou přestoupení byla." 1Timoteovi 2:11-14. 
 

Ženy se nesmějí odchýlit od místa, které jim Bůh v církvi vyhradil. Uskutečňování 
vysvobození se jich tedy netýká. Musí se omezit na osobní vysvobození. Toto 

téma týkající se služby žen bylo souhrnně zpracováno v několika učeních, která 
najdete na webových stránkách mcreveil.org, a v úplnosti v dalším učení s 
názvem "Služba žen", které najdete na stejných webových stránkách. 
 

Mezitím si pamatujte, že všichni muži, kteří jmenují ženy pastýři, jsou démoni. 

Pokud je budete následovat, spálíte s nimi v Pekle. Pamatujte také jednou a 

navždy, že všechny ty Jezábelky, kterým říkáte "ženy pastorů", "ženy 
evangelistů", "ženy učitelky", ženy, prorokyně, kteří mají své vlastní 

ministerstvo, "ženy apoštolů", nebo jednoduše "starší ženy církve", 

jsou čarodějnice. Jsou to démoni vyslaní z temného světa, aaby svedli a 
oklamali co největší počet lidí. Pokud se budete držet své spásy, uprchněte 

ze všech církví vedených těmito čarodějnicemi a uprchněte ze všech církví, ve 

kterých jsou ženy jmenovány pastory. Chcete-li strávit věčnost v Pekle, 
následujte je. Jste varováni! 
 

Pokud jste byli pokřtěni tímto druhem čarodějnic, pokud se některá z těchto 

čarodějnic modlila za vaše vysvobození, vězte, že jste byli zasvěceni do 

čarodějnictví a že jste posedlí. 
 

26- Nebezpečí související s vysvobozením 
 

Nebezpečí spojená s vysvobozením jsou četná a v zásadě se týkají především 
těch, kteří se vydávají na vysvobození, aniž by k tomu byli způsobilí, poté těch, 

kteří následují čarodějové pastory, a nakonec nevědomých a nevybíravých 

Božích služebníků. 
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26.1- Nebezpečí pro ty, kteří nejsou kvalifikovaní 
 

Vysvobození je vydávat rozkazy s autoritou zlým duchům, příkazy, kterým se 

musí podrobit. Příklad je uveden v této pasáži od Marek. "23I byl v škole jejich 
člověk, posedlý duchem nečistým. I zvolal, 24Řka: Ale což jest tobě do nás, Ježíši 

Nazaretský? Přišel jsi zatratiti nás; znám tě, kdo jsi, a vím, že jsi ten svatý Boží. 
25I přimluvil mu Ježíš, řka: Umlkniž a vyjdi z něho. 26I polomcovav jím duch 

nečistý a křiče hlasem velikým, vyšel z něho. 27I lekli se všickni, takže se tázali 

mezi sebou, řkouce: I co jest toto? Jakéž jest toto nové učení, že tento mocně 

duchům nečistým rozkazuje, a poslouchají ho?" Marek 1:23-27. 
 

Vysvobození není banální čin, ve kterém se každý může bezpečně pustit. 

Důsledky spojené s výkonem nerozlišujícího vysvobozování jsou různé. Mohou 
se pohybovat od démonického držení až po smrt i těch, kteří se do něj zapojují, 

aniž by k tomu byli způsobilí. Máme poněkud povznášející příklad ve Skutcích 

19: "13Tedy pokusili se někteří z Židů tuláků, kteříž se s zaklínáním obírali, 

vzývati jméno Pána Ježíše nad těmi, jenž měli duchy nečisté, říkajíce: Zaklínáme 
vás skrze Ježíše, kteréhož káže Pavel. 14A bylo jich sedm synů jednoho Žida, 

jménem Scevy, předního kněze, kteříž to činili. 15Tedy odpověděv duch zlý, 
řekl: Ježíše znám, a o Pavlovi vím, ale vy kdo jste? 16A obořiv se na ně 

člověk ten, v kterémž byl duch zlý, a opanovav je, zmocnil se jich, takže 
nazí a zranění vyběhli z domu toho." Skutky 19:13-16. V této pasáži vidíme 

smutný osud, který si démoni vyhradili pro lidi, kteří se zavázali k vysvobození, 
aniž by k tomu byli způsobilí. 
 

26.2- Nebezpečí pro neznalé a bez rozlišovaních pastorů 
 

Boží služebníci musí pochopit, že modlit se bez rozlišování za lidi je velkou pastí 

a že slepé vrhání se do vysvobození je nebezpečím. Mezi další nebezpečí spojená 
s vysvobozením bez rozlišování můžeme uvést rozptýlení, do kterého agenti 
satana vrhají neznalý pastory, a poskvrnění, do kterého čarodějové trénují 

všechny ty Boží sluhy, kterým chybí rozlišovací schopnost. Někteří z těchto 
čarodějů, zejména ženy, vždy potřebují vysvobození a nikdy nejsou 

vysvobozeni. Když za vámi přicházejí s prosbou o vysvobození, je to především 
proto, aby vás rozptylovali, ztráceli váš čas a zabránili vám soustředit se na Boží 

dílo; pak je to proto, aby na vás nastražili pasti s cílem zničit Boží moc ve vašem 

životě a udusit Boží pomazání, které je na vás. Už nikdy nepadněte do pasti 
těchto upírů. 
 

Tito čarodějové vědí, jak využít nedostatek rozlišování neznalých pastorů. 

Přicházejí pokaždé a předstírají, že jsou lidé, kteří chtějí vysvobození. A 
nevědomí pastoři padají do pasti. Ostatní čarodějnice přicházejí se spoluvinou 

několika dalších démonů, vytvářejí show, vyčerpávají pastory, rozptylovaly je, 

ztrácejí jejich čas a ničí jejich duchovní sílu. Protože znají míru naivity mnoha 

dnešních pastorů, přicházejí s výstrojí připravenou ze světa temnoty, bez 

jakéhokoli spodního prádla. Jakmile spadnete do pasti modlitby za ně, padnou a 
začnou se valit na zem a zařídit, aby odhalili svou nahotu, poskvrnili vaše 

myšlenky a přiměli své zaklínadla pracovat na vás. 
 

26.3-Nebezpečí pro ty, kteří následují čarodějnické pastory 
 

Všem, kteří jdou na čaroděje pastory a za všemi čarodějnicemi, kterým se říká 

ženy pastory, aby hledali vysvobození, jsou do čarodějnictví zasvěceni 
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automaticky. A místo toho, aby byli vysvobozeni, jsou spíše posedlí. Vězte, že 

kdykoli se za vás čarodějové modlí, jsou to zaklínadla, která na vás dělají. 

Zasvěcují vás do čarodějnictví. Čarodějní pastoři očekávají pouze takové 
příležitosti, aby představili co nejvíce lidí čarodějnictví. Je to pro ně také ideální 

příležitost k uzavření paktů mezi jejich oběťmi a světem satana. Nikdy 

nepřijměte, aby se za vás pastoři kouzelníků modlili. Pokud tak učiníte, budete 

toho litovat. 
 

Varuji ty zatvrzelé křesťany, kteří dávají přednost svádění před pravdou. 

Všechny z vás, kteří prchají před pravdou honit po falešné moci, falešné zázraky, 

falešné učení a falešná svědectví vyrobeny z temného světa, vězte, že Peklo na 

vás čeká. Rychle činte pokání a vraťte se k Ježíšově učení na základě toho, co je 
napsáno v Bibli. Přestaňte honit svědectví. Žádné svědectví nemůže nahradit 

Boží slovo. 
 

Uvědomte si, že z temného světa je učiněno několik svědectví, spíše s cílem 

představit vás čarodějnictví. Běda všem, kteří utíkají od pravého učení Pána, aby 

četli pouze svědectví. Čtením své Bible jste očištěni, nikoli čtením svědectví. 
Pokud rádi čtete svědectví víc než vaše Bible, vězte, že jste posedlí. Pokud vás 

sledování náboženských filmů baví víc než čtení a meditaci nad Biblí, vězte, že 

jste posedlí. Pokud ti vyhovuje poslouchat učení o svádění, které ti slibuje 
požehnání, prosperitu, manželství a jiné touhy těla a očí, než následovat učení 
zdravé nauky, věz, že jsi posedlý. Hledejte vysvobození. Každé opravdové Boží 

dítě, které není posedlé, má radost ze čtení a meditace o Božím slově a pravém 

a autentickém učení, založené na zdravé nauce. 
 

Existuje mnoho křesťanů, kteří se svádějí a dávají Pánu dojem, že milují Boha a 

milují pravdu. Jakmile jim Pán ukáže pravdu, prozkoumají pravdu a uvědomí si, 
že nejsou ochotni zaplatit cenu pravdy. Takže předstírají, že neviděli pravdu, a 

hledají dál. Utíkají za satanisty a hledají slávu, moc a znalosti věcí satana. Raději 
slyší příjemné věci. Pán je vidí, a nechá je to udělat. 
 

Při těchto satanistů je vlastnit, zavést je do čarodějnictví, zničit duchovně, 

finančně i materiálně, začnou kňučet, stěžovat, že satanisti pohltil je, a oni se 
vrátí, aby křičeli k Pánu. Pro všechny z vás, kteří jsou v tomto případě, vězte, 

že brečet a stěžovat nebude čerpat Boží soucit na vás, protože Bůh ví, že to není 

nevědomost, která vedla do pasti těchto satanistů, ale spíše, že vaše touha 
následovat příjemné slova. Bůh ví, že jste utekli před pravdou záměrně. Pro tebe 

se naplnilo slovo z 2Timoteovi 4:3-4 "3Nebo přijde čas, že zdravého učení 

nebudou přijímati, ale majíce svrablavé uši, podle svých vlastních žádostí 

shromažďovati sami sobě budou učitele. 4A odvrátíť uši od pravdy, a k básněm 
obrátí." 
 

Nemáte důvod si stěžovat. Čiňte pokání celým svým srdcem, a pokud chcete 
vstoupit do Nebe, opusťte svádění a vraťte se ke zdravé doktríně, dokud je ještě 

čas. Vy sami máte důkaz, že vás tito satanisté posedli. Vězte, že jste byli 

zasvěceni do čarodějnictví a že tito satanisté podepsali smlouvy mezi vámi a 

světem satana. Takže potřebujete vysvobození. A jak zjistíte prostřednictvím 

tohoto učení, pokud nejste doručeni, nevstoupíte do Nebe. Jste varováni! 
 

Vězte také, že všechny peníze a vše, co jste do těchto čarodějů investovali, je 

ztraceno. Bůh je nezařadí mezi dobré skutky, které od svých dětí očekává. Vrhli 
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jste se do tohoto nepořádku poté, co jste pohrdli milostí, kterou vám Pán dal, 

když vám zjevil pravdu. Cokoli jste dali těmto čarodějům jako desátky, oběti, 

dary atd. je ztracen navždy. Nebudete mít v Nebi žádné požehnání ani korunu 
související s těmito falešnými oběťmi, které jste učinili. Naopak, to jsou kletby, 

které jste na sebe přitahovali svou tvrdohlavostí. 
 

Satanisté, takzvaní starověcí satanisté a všichni čarodějní pastoři jsou pro vás 
velkým nebezpečím. Musíte od nich utéct, pokud chcete být zachráněni. Někteří 

z vás se budou divit, jak rozpoznat pastory čaroděje. Pokud to Pán dovolí, 

udělám speciální učení s názvem "Jak Rozpoznat Pastory Čaroděje". Ale při 

čekání na toto učení jste již dostali další učení, které popisuje čaroděje pastory. 
Říká se tomu "Rozlišování". Najdete ji na webových stránkách mcreveil.org, v 

sekci Učení. 
 

27-Použití předmětů pro vysvobození 
 

Čarodějní pastýři zavedli v církvi čarodějnické praktiky, které jim byly vnuceny 

ze světa temnoty. Pokaždé, když organizují své komedie, které nazývají 

vysvobozovací seance, používají satanské předměty k nalití zaklínadel naivním, 
kteří je následují. Zde je několik veršů, na které se tito čarodějové spoléhají při 
zasvěcení oddaných do čarodějnictví. 
 

Marek 7:33-34 "33A pojav jej soukromí ven z zástupu, vložil prsty své v uši 
jeho, a plinuv, dotekl se jazyka jeho. 34A vzezřev k nebi, vzdechl, a řekl jemu: 

Effeta, to jest, otevři se." Marek 8:23 "I ujav slepého za ruku, vyvedl jej ven z 

městečka, a plinuv na oči jeho a vloživ na něj ruce, otázal se ho, viděl-li by co." 
 

Skutky 19:11-12 "11A divy veliké činil Bůh skrze ruce Pavlovy, 12Takže i 
šátky a fěrtochy od jeho těla na nemocné nosívali, a odstupovaly od nich nemoci, 

a duchové nečistí vycházeli z nich." Skutky 5:14-16 "... 15Takže i na ulice 
vynášeli nemocné, a kladli na ložcích a na nosidlách, aby, když by šel Petr, aspoň 

stín jeho zastínil na některé z nich. 16Scházelo se pak množství z okolních měst 

do Jeruzaléma, nesouce nemocné a trápené od duchů nečistých, a uzdravováni 
byli všickni." 
 

Tito čarodějové používají tyto pasáže k ospravedlnění používání produktů, jako 

je takzvaný pomazaný olej, sůl, kapesníky, oděvy a další předměty, během 

takzvaných okamžiků vysvobození. A tito chamtiví démoni prodávají věřícím 

všechny tyto malé předměty čarodějnictví. Zeptejte se těchto čarodějů, jestli 
někdy viděli, jak Ježíš nebo jeho apoštolové prodávají jediný předmět 

vysvobození. Protože tvrdí, že napodobují Ježíše nebo jeho apoštoly tím, že 

používají sliny nebo kapesníky a jiné předměty, zeptejte se jich, za kolik Ježíš 
prodával své sliny těm, které vysvobozoval, za kolik apoštol Petr 

prodával svůj stín, kterým přikrýval nemocné, a za kolik apoštol Pavel 

prodával své látky nebo kapesníky, které byly aplikovány na nemocné, 

aby je uzdravil. 
 

Zatímco Ježíš a jeho učedníci prováděli vysvobození zdarma, tito čarodějové, 

kteří tvrdí, že napodobují Ježíše, jsou specialisté na prodej takzvaných produktů 

vysvobození. Boží pokyny jsou však jasné: "Nemocné uzdravujte, malomocné 
čisťte, mrtvé křeste, ďábelství vymítejte; darmo jste vzali, darmo dejte." 

Matouš 10:8. 
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Připomeňme těmto démonům, že apoštol Pavel nikdy sám od sebe na nikoho 

nepřiložil kapesník nebo látku, aby ho vysvobodil nebo uzdravil. Byli to bratři, 

kteří, vědomi si pomazání, které Bůh obdařil Apoštol Pavel, měl víru, že použitím 
v pavlově nepřítomnosti objekty, které se dotkly jeho těla, lidé by mohli být 

vysvobozeni a uzdravil. 
 

Velmi dobře víme, že Bůh je svrchovaný ve svém způsobu konání věcí, jak lze 

přečíst v této pasáži ze žalmu 135:6. "Cožkoli chce Hospodin, to činí na nebi i 

na zemi, v moři i ve všech propastech." Nesmíme se však schovávat za 

představu Boží svrchovanosti, abychom ospravedlnili pošetilosti, do kterých se 

dnes čarodějové pouštějí. Proto, ačkoli Bůh oslaven sám v uzdravování 

nemocných s objekty, jako jsou kapesníky, oleje, látky a podobně, jediný On 
nám doporučuje použít v duchovním boji je olej: Marek 6:13 "A ďábelství 

mnohá vymítali, a mazali olejem mnohé nemocné, a uzdravovali je." 

Jakubův 5:14 "Stůně-li kdo z vás? Zavolej starších sboru, a oni modltež se 
za něj, mažíce jej olejem ve jménu Páně." 
 

Vězte tedy, že všichni tito takzvaní pastoři, kteří používají předměty k 
praktikování svého čarodějnictví, které nazývají vysvobozením, jsou agenti 

Pekla. Jsou to démoni vyslaní ze světa temnoty, aby zasvětili lidi do čarodějnictví 

a navždy je připoutali k satanovi. Pokud si ceníte své spásy, utečte před těmito 
hady. A pokud dáváte přednost Peklu, následujte je i nadále. Jste varováni! Vaše 
krev vám spadne na hlavu. 
 

28- Démonická komedie 
 

Existuje několik satanistů, kteří se specializovali na démonickou komedii. 
Pravidelně organizují ve svých satanských svatostáncích komediální seance mezi 

nimi a některými čarodějnicemi vyškolenými v komedii. Tyto čarodějnice si 
pokaždé lehnou na zem a předstírají, že jsou posedlé ženy, které rozrušují nečistí 
duchové. Jakmile začnou, vstoupí na scénu démon pastor a zeptá se jich: "Kdo 

jste?". A každá čarodějnice cituje jméno politika nebo osobnosti, se kterou byl 
démon pastor placen za boj. 
 

Jakmile údajně posedlá čarodějnice vysloví jméno osobnosti, démonický pastor 

s ní vede nekonečný dialog a tato nechutná scéna se stává tématem bohoslužby 
toho dne. A již zhypnotizovaní věřící si ani neuvědomují, že jsou svědky 

organizované a plánované inscenace ze světa temnoty. 
 

Co je smutné, milovaní, je to, že se každý den opakují stejné scény se stejnými 
čarodějnicemi, které nikdy nejsou vysvobozeny. Dovolte mi, abych vám odhalil, 

jak tito démonští pastoři ze sebe dělají blázny, aniž by si to uvědomili. Analyzuji 

s vámi příklad jedné z těchto katastrofálních komedií mezi jedním z těchto hadů-
pastorů a jednou z jeho zmijí, tzv. nečistým duchem. Budu pitvat pro vás malé 

video jednoho z těchto pošetilosti zveřejněny na YouTube. 
 

28.1- Příklad hrozné komedie 
 

Démon pastor: Vstávejte! Kdo jsi? Posedlá čarodějnice: Už jsem ležela. 

Démon pastor: Kdo jsi? Eeh! Kdo jsi? Kde jsi ležel? Posedlá čarodějnice: U 

mě doma. Démon pastor: Kde? Posedlá čarodějnice: U mě doma. Démon 
pastor: Kde? Posedlá čarodějnice: Kde jak? Démon pastor: Kde je váš 

domov? Posedlá čarodějnice: Víte, s kým máte co do činění? Démon Pastor: 
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Oheň je na vás. Posedlá čarodějnice: Co je to oheň? Démon pastor: Oheň je 

na vás od hlavy až k patě (křičí hlasitěji). Posedlá čarodějnice: Chceš, abych 

tě poslal zpátky? Démon pastor: Kdo jsi? Posedlá čarodějnice: Jsem jeho 
excelence. Démon pastor: Kdo? Posedlá čarodějnice: (Posedlá čarodějnice 

cituje jméno ministra republiky, které byl čaroděj pastor placen za démonizaci.) 

Démon pastor: Co? Kdo? Kdo je to? Uh! 
 

Na této úrovni lidé reagují v místnosti a říkají tomuto hadovi pastorovi, že toto 

je jméno ministra. A ten podvodník reaguje, jako by nevěděl, kdo to je. Přesto 

je díky svým špinavým eskapádám skutečně nejznámějším a nejslavnějším 

ministrem ve své zemi. Poté démon pastor křičí: "Uh! Vítejte!" A idioti tleskají v 

místnosti. A poté démon pastor představí tuto čarodějnici publiku jako slavného 
výše zmíněného ministra. A pokračuje ve svém nekonečném rozhovoru. 
 

28.2– Analýza 
 

Milovaný, tento druh komedie trvá hodiny pokaždé. Mezitím tento takzvaný 

mocný pastor vydává rozkazy své posedlé čarodějnici, která mu vzdoruje, a 
nepoddává se žádným rozkazům přijatým od čaroděje. Naopak, čaroděje 

vyhrožuje a celé hodiny ho vyzývá. Pokud by tento had měl zrnko inteligence, 

pochopil by, že je zde v procesu zobrazování své neplatnost v očích celého světa; 
protože celé toto špinavé divadlo se odehrává před mnoha kamerami. Který 
skutečně mocný Boží muž může celé hodiny bez úspěchu dávat příkazy 

nečistému duchu? Ale protože satanovi lidé mají v mozku díru, tento had tím, že 
nechal natočit tyto emetické scény, aby je zpřístupnil celému světu, věří, že je 

mocný. Je to žalostné! 
 

Pamatujte, milovaní, že všichni tito takzvaní pastoři, kteří předvedli show s 

čarodějnicemi, aby ukázali svou moc, jsou agenty satana. Jsou to démoni vyslaní 
z temného světa, aby odvrátili nevědomé od cesty Boží. V Bibli nikdy nenajdete 

jediného Božího služebníka, který hraje v divadle s nečistými duchy. 
 

A žalostná povaha této surrealistické situace spočívá v tom, že stejní nečistí 
duchové jsou každý den ve stejných církvích a hrají stejné komedie, aniž by byli 

kdykoli vyhnáni. A ty samé údajně posedlé čarodějnice jsou ve stejných církvích 

a při každé bohoslužbě předvádějí stejné komedie, aniž nikdy by byly 
vysvobozeny. A tito čarodějové, kteří předstírají, že jsou mocnými muži Božími, 

každý den vydávají rozkazy stejným nečistým duchům, kteří je nikdy 

neposlouchají. Utečete před všemi těmito pastory démony a satanskými 

církvemi, pokud si vážíte své záchrany. Pokud vytrváte v následování těchto 

pastory démonů, budete s nimi hořet v Pekle. Jste varováni! 
 

29- Placené vysvobození 
 

V náboženském prostředí se postupně usadila satanistická praxe. Satanovi 

agenti přicházející ze světa Pekla pořádají podvodná sezení, která nazývají 

"konzultace" a "vysvobození". Pro splnění těchto démon pastorů, chudák 

posedlý nebo nemocní lidé musí zaplatit určitou částku peněz jako "poplatek 

za konzultaci". A po této údajné konzultaci čaroděj pasteur stanoví částku, 
která má být zaplacena, podle závažnosti každého případu. 
 

Drazí bratři a drazí přátelé, zde je prvek, který vám umožní rozpoznat několik 

agentů Pekla, které ignorantně nazýváte Božími služebníky. Pamatujte, že 
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všichni tito pastoři, proroci, apoštolové, biskupové a další takzvaní Boží 

služebníci, kteří žádají o peníze buď za "konzultaci", nebo za 

vysvobození, jsou démoni. Jsou to agenti Pekla. Jejich extrémní chamtivost 
je vždy tam, zradit je. Tito démoni nikdy nebyli služebníky Božími a nikdy 

nebudou schopni poslouchat Ježíše Krista. Satan je poslal, aby využili bídu 

nevinných chudých tím, že je finančně zničí, a pak je zasvětili do čarodějnictví. 
 

Pamatujte, že výrazy "démoni" a "agenti Pekla", které používám k pojmenování 

těchto čarodějů, nejsou urážky. Tyto hadi jsou agenti satan poslal z temného 
světa, aby odvrátili od cesty Boží všechny ty, kteří chtějí následovat Ježíše 

Krista, pravého Boha. Když se dostanete do pasti, že jim budete dávat peníze, 

otevíráte touto transakcí dveře přístupu k satanovi ve vašem životě. Tito 

čarodějové využívají těchto otevřených dveří k podpisu paktů mezi vámi a 

světem satana. Takže se ocitnete předán satanovi, svázané ruce a nohy. 
 

Nejen, že vás finančně zničí, ale také vás zavedou do čarodějnictví tím, že se za 

vás budou modlit. Takzvané modlitby, které nad vámi tito synové zlého říkají, 

nejsou modlitbami, jsou zaklínadly. Prostřednictvím těchto zaklínadel vás 

zasvěcují do čarodějnictví a spojují vás se světem temnoty. A stále vyžaduje 
milost Boží, abyste jednoho dne dosáhli skutečného vysvobození. 
 

Vy všichni, kteří jste jednoho dne navštívili tyto čarodějové pastoři za 
"konzultace" nebo vysvobození, vím, že jste podepsali smlouvy se satanem; 

vězte, že na rozdíl od toho, co si myslíte, místo toho, abyste byli vysvobozeni, 
jste byli zasvěceni. Vynoříte se z těchto pastýřských démonů více posedlých, než 

když jste tam šli. Takže vězte, milí přátelé, že jste posedlí. Potřebujete 
vysvobození. Rychle hledejte skutečné vysvobození, dokud je čas. 
 

Vězte, že Ježíš Kristus, pravý Bůh, nikdy neprodal spásu; nikdy neprodal 

uzdravení; a nikdy neprodal vysvobození. A formálně zakázal svým skutečným 
služebníkům prodávat uzdravení nebo vysvobození. Tady je pevný rozkaz, který 
dal všem svým skutečným služebníkům: "7Jdouce pak, kažte, řkouce: Že se 

přiblížilo království nebeské. 8Nemocné uzdravujte, malomocné čisťte, 
mrtvé křeste, ďábelství vymítejte; darmo jste vzali, darmo dejte." 

Matouš 10:7-8. 
 

Žádný pravý Boží služebník nemůže porušit toto přikázání Ježíše Krista. Takže 

vězte, že všichni tito takzvaní Boží služebníci, kteří žádají o peníze, aby se modlili 

za nemocné nebo osvobodili lidi, jsou démoni. Vězte také, že i ti, kdo nepožadují 
peníze před modlitbou nebo před vysvobozením, ale kteří přijímají peníze po 

uzdravení nebo po vysvobození, jsou chamtiví. Ježíš nežádal, aby nejprve 

uzdravil nebo vysvobodil lidi a teprve potom si vzal peníze. Spíše žádal, aby si 
nic nebral, ať už před vysvobozením nebo uzdravením, nebo po něm. Darmo jste 

vzali, darmo dejte. Toto poselství je jasné a pevné. 
 

A jak sami vidíte, právě pro tento konkrétní případ modlitby, uzdravení a 

vysvobození se Pán rozhodl trvat na bezplatnosti. Pán trvá na tom, že spasení, 

uzdravení, vysvobození a zázraky, které koná skrze své pravé služebníky, jsou 

zcela a absolutně zdarma. Jsou to agenty satanských démonů, kteří dělají 
modlitbu, uzdravení, vysvobození nebo zázraky, podnikání. 
 

Vy všichni, kdo věříte, že jste opravdoví Boží služebníci, nikdy nespadněte do 

pasti, že byste od někoho brali peníze výměnou za modlitbu, uzdravení, 
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vysvobození nebo zázraky. A pokud jste někdy podlehli pokušení 

chamtivosti a vzali si od lidí peníze za modlitbu, uzdravení, vysvobození 

nebo zázraky, musíte činit pokání a vrátit všem těmto lidem jejich 
peníze. A dokonce i v případech, kdy vám tito lidé po svém uzdravení, 

vysvobození nebo zázraku přišli dát peníze a vy jste si je vzali, čiňte pokání a 

vraťte těmto lidem jejich peníze; jinak budete skládat účty Bohu. Nechejte Gézi 

děti dělat práci svého otce Gézi. Nenapodobujte je. Zvu vás, abyste si znovu 

přečetli příběh Gézi ve hře 2.Královská, abyste si osvěžili paměť. 
 

30- Vysvobození-show 
 

Drazí bratři a drazí přátelé, zde je další prvek rozlišování, který vám umožní 

rozpoznat agenty Pekla, které ignorantně nazýváte Božími služebníky. Mnoho 

lidí přeměnilo vysvobození na jakési příšerné představení, které se koná každý 

den bohoslužby. Vidíte, jak tlačí lidi k zemi buď tím, že je tlačí kolem, fouká na 
ně, nebo se jich dotýká předměty zaklínadly, jako jsou kousky látky atd. A 

zatímco dělají tuto show, kráčí za nimi další čarodějové, aby vyzvedli všechny ty 

lidi, kteří padnou. 
 

Pokud jste si alespoň jednou přečetli svůj nový zákon, uvidíte, že Ježíš nikdy 

neudělal vysvobození-show, a žádný pravý apoštol Ježíše neudělal tento druh 
vysvobození-show. Takovou hloupost nikde v Bibli neuvidíte. Pamatujte, že 
všichni tito pastoři čaroděje, kteří dělají tyto pořady, jsou agenti Pekla, kteří 

přišli ze temného světa s posláním vést nevědomého na scestí. Pokud si ceníte 
své záchrany, utíkejte před všemi těmito démony. 
 

31-Vysvobození a reklama 
 

Satanovi agenti, které nevědomky nazýváte Božími služebníky, ve vás pokaždé 
vzbudí dojem, že napodobují Krista. Pojďme se podívat, co udělal pravý Kristus: 
 

Matouš 9:27-30 "27A když šel odtud Ježíš, šli za ním dva slepí, volajíce a 

řkouce: Smiluj se nad námi, Synu Davidův. 28A když všel do domu, přistoupili k 
němu ti slepí. I dí jim Ježíš: Věříte-li, že to mohu učiniti? Řekli jemu: Ovšem, 

Pane. 29Tedy dotekl se očí jejich, řka: Podle víry vaší staniž se vám. 30I otevříny 

jsou oči jejich. Zapověděl jim pak tuze Ježíš, řka: Viztež, ať nižádný o tom 
nezví." 
 

Marek 5:35-43 "35A když on ještě mluvil, přišli někteří z domu knížete školy, 

řkouce: Dcera tvá umřela, proč již zaměstknáváš Mistra? 36Ježíš pak, hned jakž 
uslyšel to, což oni mluvili, řekl knížeti školy: Neboj se, toliko věř. 37I nedal 

žádnému za sebou jíti, jediné Petrovi, Jakubovi a Janovi, bratru Jakubovu. 38I 

přišel do domu knížete školy, a viděl tam hluk, ano plačí a kvílí velmi. 39I všed 
tam, řekl jim: Co se bouříte a plačete? Neumřelať jest děvečka, ale spí. 40I 

posmívali se jemu. On pak vyhnav všecky, pojal toliko otce a matku děvečky, a 

ty, kteříž s ním byli, i všel tam, kdež děvečka ležela. 41A vzav ruku děvečky, řekl 

jí: Talitha kumi, jenž se vykládá: Děvečko, (toběť pravím,) vstaň. 42A hned vstala 

děvečka, a chodila; nebo byla ve dvanácti letech. I zděsili se divením převelikým. 
43A přikázal jim pilně, aby žádný o tom nezvěděl. I rozkázal jí dáti jísti." 
 

Jak jste si právě přečetli, Ježíš po svých zázracích, vysvobozeních a uzdraveních 
nedělal reklamu. Co dělají démoni, které nevědomky nazýváte Božími 

služebníky? Jakmile vykonají těch několik zázraků, které si vymysleli ze 
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satanova světa, všude jim dělají reklamu. Velmi často dokonce zvou kamery, 

aby jejich zázraky natočily; tím vám chtějí říct, že předem vědí, že budou 

konat zázraky. To je důkaz manipulace se satanovými agenty. Praví Boží 
služebníci předem nevědí, že takový zázrak nebo osvobození vykonají, protože 

to nedělají oni, ale jejich Mistr Ježíš Kristus. A cokoli Pán dělá, dělá, když chce a 

jak chce. Satanisté mezitím tráví svůj čas reklamou svých děl. Prezentují se a 

jsou všude prezentováni různými zázraky, o kterých tvrdí, že je udělali; 

prostřednictvím fotografií o berlích, invalidních vozících a dalších věcech, které 

říkají, že shromáždili po zázračných sezeních; atd. 
 

Pro vás děti Boží, ujistěte se, že už nikdy nespadnete do pasti těchto satanistů. 

Pán se rozhodl je odhalit a otevřít vám oči. Pokud stále upadnete do pasti 

následování jediného agenta Pekla zvaného nesprávně pastor nebo Boží 
služebník, nebudete mít žádné další výmluvy. Vězte, že všichni, kdo lidem slibují 

zázraky, jsou démoni. Zázraky, které vám slibují, jsou vyrobeny ze světa satana. 

Žádný pravý Boží služebník nemůže lidem slíbit zázraky, protože skuteční Boží 

služebníci zřídka předem vědí různé zázraky, které jejich Mistr Ježíš Kristus 
udělá. Pokud si ceníte své záchrany, utíkejte před všemi těmito démony. 
 

32- Promluvte si s démony 
 

Mnoho nevědomých pastorů, kteří dělají vysvobozování, tráví čas hádáním se s 

nečistými duchy. Někteří tráví hodiny a dokonce i dny mluvením a hašteřením s 
nečistými duchy. Tito neznalí lidé podporují svou pošetilost příkladem Ježíše, 

kterému čelí posedlý muž země Gadarenských v Marka 5. V domnění, že 
napodobují Ježíše, proto tito takzvaní pastoři tráví veškerý čas před každým 

případem vysvobození dohadováním se s nečistými duchy. Velmi často se 
dokonce dostanou do boje. Prozkoumejme společně tuto pasáž z Markova 

evangelia. 
 

Marek 5:1-13 "1Tedy přeplavili se přes moře do krajiny Gadarenských. 2A jakž 
vyšel z lodí, hned se s ním potkal člověk z hrobů, maje ducha nečistého. ... 
6Uzřev pak Ježíše zdaleka, běžel a poklonil se jemu, 7A křiče hlasem 
velikým, řekl: Co jest tobě do mne, Ježíši, Synu Boha nejvyššího? Zaklínám tě 

skrze Boha, abys mne netrápil. 8(Nebo pravil jemu: Vyjdiž, duchu nečistý, z 

člověka tohoto.) 9I otázal se ho: Jakť říkají? A on odpovídaje, řekl: Množství 
jméno mé jest, neb jest nás mnoho. 10I prosil ho velmi, aby jich nevyháněl z té 

krajiny. 11Bylo pak tu při horách stádo vepřů veliké pasoucích se. 12I prosili ho 

všickni ti ďáblové, řkouce: Pusť nás do vepřů, ať do nich vejdeme. 13I povolil jim 

hned Ježíš. A vyšedše duchové nečistí, vešli do vepřů. I běželo to stádo s vrchu 
dolů do moře, (a bylo jich ke dvěma tisícům,) i ztonuli v moři." 
 

Zde je pasáž, kterou mnozí neznalí pastorů, stejně jako mnoho čaroděj pastorů, 

využívat k ospravedlnění tohoto šílenství, které spočívá v rozhovoru s nečistými 

duchy pokaždé, když oni dělají jejich komedie, které často popisují jako 

vysvobození. Co bychom si měli pamatovat z této pasáže? 
 

Za prvé, toto vysvobození nebylo jediné, co Ježíš udělal. Přesto nevidíte žádné 

jiné místo, kde by se Ježíš za vysvobození zabýval rozhovorem s nečistými 

duchy. 
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Za druhé, Ježíš nestrávil hodiny dohadováním se s tímto nečistým duchem. Tváří 

v tvář prosby tohoto nečistého ducha prosit o milost Ježíše, že on nemusí trápit 

ho podle jeho vlastních slov, Ježíš se ho zeptal na jeho jméno a poté vyhověl 
jeho žádosti a přikázal mu, aby propustil tělo posedlého muže a jděte k 

prasatům. 
 

Za třetí, nečistý duch se s Ježíšem nehádal. Spíše se Ježíši zcela podřídilo, jak 
dokazuje jeho reakce při setkání s Ježíšem ve verši 6. "Uzřev pak Ježíše 

zdaleka, běžel a poklonil se jemu." Kromě toho Ježíš poté, co požádal své 

jméno, nepokračoval v rozhovoru; a když Ježíš přikázal těmto démonům, aby 
vyšli, okamžitě vyšli. 
 

Nyní požádejte ty neznalé pastory a všechny ty čaroděje, kteří předstírají, že 

jsou pastory, aby vám ukázali, kde Ježíš strávil hodiny hádáním se s tímto 

nečistým duchem. Kromě toho, že Ježíš požádal o jméno tohoto démona, neměl 
s ním žádný další rozhovor. Požádejte ty hloupé pastory, kteří konverzují s 

démony pod záminkou napodobování Ježíše, aby vám představili další rozhovor, 

který Ježíš vedl s tímto nečistým duchem nebo jiným nečistým duchem. Celou 

dobu, kterou Ježíš vzal, aby se zeptal na jméno tohoto démona a vyhnal ho, bylo 
jen pár sekund. Všichni ti čarodějové, kteří tráví čas vyptáváním se na jména 
démonů, aby údajně napodobili Ježíše, ať ho napodobují až do konce. Že se 

ujistí, že jejich rozhovor s démony až do vyhnání těchto démonů trvá jen několik 
sekund. 
 

Pro vás všechny pastory, kteří věříte, že patříte k Ježíši Kristu, pokud jste někdy 

z nevědomosti upadli do tohoto druhu pasti, činte pokání a přestaňte s touto 

praxí. Už ne napodobujte agenty satana. Už nekopírujte praktiky čarodějů, kteří 
tráví hodiny a dokonce i dny chatováním se svými kolegové démony. Od 

nynějška vězte, že nesmíte diskutovat s nečistými duchy. Vysvobození 
nespočívá v tom, že s démony mluvíme, hádáme se nebo s nimi 

bojujeme, ale v tom, že je vyženeme. Vysvobození spočívá ve vyhnání 

démonů z těl, která obsazují. 
 

A abyste vyhnali tyto nečisté duchy, nepotřebujete znát jejich tituly v jejich 
světě, ani jejich role a hodnosti v satanově armádě. Nenechte se chytit do pasti 

těch satanistů, kteří vás naučí domnělá jména démonů, jejich tituly, jejich role, 
jejich řady, jejich dny provozu atd. Nedělají to proto, aby odhalili démony, dělají 

to, aby vás rozptýlili a odvrátili od skutečného duchovního boje, aby vás lépe 

představili čarodějnictví. Pamatujte jednou provždy, že nemusíte vyjednávat 

s démony. Nejsou to vaši přátelé. 
 

33- Starověcí satanisté 
 

Dovolte mi zde otevřít závorku a připomenout vám důležitý prvek. Ve výuce o 

"Varování Svědectví" jsem vám odhalil, že mnozí z těch, které často nazýváte 

"Starověkými Satanisty", jsou prostě satanisté. Když však čtete jejich 

svědectví, vidíte, že někteří z nich prošli skutečným vysvobozením. Jsou dokonce 
i tací, které vysvobodil sám Pán Ježíš a kteří byli skutečně vysvobozeni. Ale jak 

je možné, že jsou stále pravými satanisty, jak vám prohlašuji? Je to proto, že 

nedokážou žít novým životem v Kristu a po krátké době v Pánu téměř 

automaticky otevírají dveře démonům. 
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Vzhledem k tomu, že tito lidé v satanismu byli zvyklí používat sílu sami a 

manipulovat s mocí, jak se jim líbí, často nedokážou žít náš druh života. Víte, že 

My, děti Boží, nemáme žádnou moc; nemanipulujeme žádnou moc; nemáme tu 
možnost. Pokaždé čekáme na Pána. Je to Ježíš Kristus, který je naší mocí, a 

jedná pouze tehdy, když chce, ne když chceme. Na druhou stranu satanisté mají 

schopnost manipulovat se svou mocí a používat ji, kdykoli chtějí. Proto na nás 

neváhají dělat zaklínadla, kdykoli chtějí. Jsou to ti, kteří drží svou moc, na rozdíl 

od nás Božích dětí. 
 

Když tedy tito bývalí satanisté přijdou k Ježíši a uvědomí si, že už nemohou 

používat svou moc svobodně, dobrovolně a podle svých představ, je pro ně velmi 

těžké to přijmout. To je důvod, proč vždy, téměř všichni, vždy vrátí do svého 
světa. Chce to od Boha zvláštní milost, myslel jsem zázrak, aby se bývalý 

satanista podřídil Pravdě, Svaté Učení o Kristu a zůstal věrný Ježíši Kristu až do 

konce. 
 

33.1- Případ čaroděje Šimon 
 

Tento příklad jejich kolegy čaroděje Simona ve Skutcích 8 vám umožní pochopit, 
co vám odhaluji. 
 

Skutky 8:5-23 "5A Filip všed do města Samaří, kázal jim Krista. 6I pozorovali 
zástupové s pilností jednomyslně toho, což se pravilo od Filipa, slyšíce a vidouce 

divy, kteréž činil. 7Nebo duchové nečistí z mnohých, kteříž je měli, křičíce hlasem 
velikým, vycházeli, a mnozí šlakem poražení a kulhaví uzdraveni jsou. 8A stala 

se radost veliká v tom městě. 9Muž pak nějaký, jménem Šimon, před tím v 
tom městě čáry provodil, a lid Samařský mámil, pravě se býti nějakým 

velikým. 10Na něhož pozor měli všickni, od nejmenšího až do největšího, 
říkajíce: Tentoť jest Boží moc veliká. 11Pozor pak měli na něho, protože je za 

mnohý čas mámil svými čáry. 12A když, uvěřivše Filipovi zvěstujícímu o 
království Božím a o jménu Ježíše Krista, křtili se muži i ženy, 13Tedy i ten 

Šimon také uvěřil, a pokřtěn byv, přídržel se Filipa, a vida zázraky a moci 

veliké činěné, děsil se. 14Uslyšavše pak v Jeruzalémě apoštolé, že by Samaří 
přijala slovo Boží, poslali k nim Petra a Jana. 15Kteříž přišedše k nim, modlili se 

za ně, aby přijali Ducha svatého. 16(Nebo ještě byl na žádného z nich nesstoupil, 

ale pokřtěni toliko byli ve jménu Pána Ježíše.) 17Tedy vzkládali na ně ruce, a 
oni přijali Ducha svatého. 18I uzřev Šimon, že skrze vzkládání rukou 

apoštolských dává se Duch svatý, přinesl jim peníze, 19Řka: Dejte i mně 

tu moc, ať, na kohož bych koli vzložil ruce, přijme Ducha svatého. 20I řekl 
k němu Petr: Peníze tvé buďtež s tebou na zatracení, protože jsi se domníval, 

že by dar Boží mohl býti zjednán za peníze. 21Nemáš dílu ani losu v této věci; 

nebo srdce tvé není upřímé před Bohem. 22Protož čiň pokání z této své 

nešlechetnosti, a pros Boha, zda by odpuštěno bylo tobě to myšlení srdce tvého. 
23Nebo v žluči hořkosti a v svazku nepravosti tebe býti vidím." 
 

Tito čarodějové nebo takzvaní starodávní čarodějové je těžké žít bez moci. 

Nejsou připraveni čekat, až v nich Ježíš bude jednat podle jeho vůle. Vždy raději 

jednají sami. Žízeň po moci nebo touha zůstat mocnými je vrací zpět do satanova 

tábora. Znovu otevírají dveře démonům, kteří je přicházejí znovu ovládnout, a 

jejich současný stav se zhoršuje. Starověcí satanisté jsou psi, kteří se vracejí ke 
svým zvratkům, jsou umyté prasnice, které se ponoří zpět do bahna. "Ale 
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přihodilo se jim to, což se v přísloví pravém říkává: Pes navrátil se k vývratku 

svému, a svině umytá do kaliště bláta." 2Petrův 2:22. 
 

33.2- Pozor na takzvané bývalé satanisty 
 

Buďte tedy velmi opatrní tyto takzvané "bývalé satanisty", kteří se dnes hrnou 

do takzvané křesťanské televize a kteří svádějí lidi svými svědectvími. 
Nenásledujte je jako následování Božích služebníků; nepleťte si je se služebníky 

Božími Staršími Církve. Mysli na ně jako na každého křesťana, kterému Pán 

udělil milost spásy. Proto, dokud se nevrátí do svého světa, jako téměř vždy, 

jsou to jen obyčejní křesťané a měli by být považováni za takové. Velmi dobře 
víte, že skutečnost, že tito lidé poznali hlubiny satana, je vždy přivádí zpět k 

tomu. Ten, kdo má uši slyšet, ať slyší. 
 

Udělal jsem si čas, abych vás varoval před tituly, které tito takzvaní bývalí 

satanisté nesou. To je to, co budete číst v učení o "Církevní Starší", které 

najdete na mcreveil.org. Všichni tito lidé si pompézně dávají tituly Božích 
služebníků a každý z nich předstírá, že je starší Církve. Každý si dává titul, který 

se mu líbí. Někteří si říkají Evangelista, jiní Pastor, jiní Učitel, jiní Prorok a další 

Apoštol. Existují dokonce i někteří, kteří začínají titulem a mění tento titul o 
několik týdnů nebo o několik měsíců později, podle jejich pohodlí. Někteří, kteří 

již dosáhli titulu Apoštoly, si dokonce znovu změnili titul a stali se "Biskupy", 
protože jim bylo řečeno, že titul "Biskup" je ještě vyšší. 
 

Takto, milovaný, poznáte lidi satana. Jsou jen při hledání slávy a moci. Rádi jsou 

viděni, rádi jsou respektováni, rádi jsou uznáváni jako mocní, rádi jsou uznáváni 

jako velcí. Jak jste viděli při čtení jejich svědectví, každý se chlubí svým titulem 
který měl v temném světě, a obvykle o něm mluví s velkou hrdostí. Jak jste 

viděli z jejich svědectví, každý z nich zobrazuje s dostatečnou okázalostí titul, 
který držel ve světě temnoty, a obecně o něm mluví s velkou hrdostí. Když je 
slyšíte mluvit o tom, chápete s trochou rozlišování, že i nadále závidí místo, které 

obsadili v satanově táboře. Vidí se velmi malý v domě Božím. Je to naplnit jejich 
frustraci a kompenzovat jejich bývalou ztracenou hodnost, že si rychle navzájem 

dávají titul a snaží se vybrat poměrně velký titul. To je důvod, proč se ocitnou 
mění tituly. 
 

Nakonec trivializovali titul Církevní Starší. Stejně jako ve dnech Jeroboáma se 
každý z nich stává knězem, jak se mu líbí. Zaměňují Boží dům s vysokými místy. 

Ano, Církev Ježíše Krista se pro ně stala vysokým místem a mohou se stát jejími 

kněžími, jak si přejí. 1.Královská 13:33 "Po těchto příbězích neodvrátil se 

Jeroboám od cesty své zlé, ale opět nadělal z lidu obecného kněží výsostí. Kdo 

jen chtěl, posvětil ruky jeho, a ten byl knězem výsostí." 
 

Chci vám ještě jednou připomenout, že bývalý satanista není církevní 

starší a bývalý satanista se nemůže stát ani církevním starším. Máte 

vysvětlení tohoto bodu ve výuce o "Církevní Starší", které najdete na webu 

www.mcreveil.org. Být bývalým satanistou nekvalifikuje žádného muže, aby se 

stal starším z církve. Opak je pravdou. Být bývalým satanistou spíše 
diskvalifikuje každého muže, aby se stal starším z církve. Služba satanovi se 

nemůže stát zkratkou k tomu, abyste se stali staršími církve. Titul 

pravého Církevní Starší je zasloužený a kritéria pro získání titulu staršího církve 

Pán jasně stanovil ve svém slově. 
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Děti Boží, je čas se probudit a vrátit se k Božímu slovu, jak je napsáno. Bible se 

nezměnila a Bůh nemá v úmyslu změnit své slovo. Nikdy na to nezapomeň: Bůh 

nás bude soudit pouze podle toho, co je v Bibli napsáno černě na bílém. 
Nyní uzavřeme závorku na starověkých satanistech a vrátíme se k učení o 

vysvobození. 
 

34- Jak žít po vysvobození? 
 

Pamatujte si velmi dobře, milovaní, že vysvobození není nezvratný čin. Není to 

jednosměrný výlet. Vysvobození není rozbité vajíčko. Všichni víte, že když je 

vajíčko rozbité, už ho nemůžete sebrat, dát dohromady a vrátit do původního 
stavu. V případě vysvobození tomu tak není. Své vysvobození můžete kdykoli 

zrušit, a to dokonce velmi snadno. Stačí znovu otevřít dveře, které jste právě 

zavřeli, a stejní démoni se vrátí, a to ve větším počtu. Právě to nám Pán Ježíš 
zjevuje v následujících pasážích: 
 

Lukáš 11:24-26 "24Když nečistý duch vyjde od člověka, chodí po místech 
suchých, hledaje odpočinutí. A nenalezna, dí: Vrátím se do domu svého, odkudž 

jsem vyšel. 25A přijda, nalezne jej vymetený a ozdobený. 26I jde, a přijme k sobě 

jiných sedm duchů horších sebe, a vejdouce, přebývají tam. I jsou poslední 
věci člověka toho horší nežli první." 
 

Jan 5:14 "Potom pak nalezl jej Ježíš v chrámě, a řekl jemu: Aj, zdráv jsi učiněn; 
nikoli víc nehřeš, ať by se něco horšího nepřihodilo." 
 

2Petrův 2:20-22 "20Jestliže totiž ti, kteří unikli poskvrnám světa poznáním 

našeho Pána a Zachránce Ježíše Krista, se znovu do nich zapletou a podlehnou 
jim, jsou jejich poslední věci horší než první. 21Bylo by pro ně lépe, kdyby nebyli 

poznali cestu spravedlnosti, než když ji poznali, a odvrátili se od svatého 
přikázání, které jim bylo předáno. 22Přihodilo se jim to, co říká toto pravdivé 
přísloví: ‘Pes se vrátil k vlastnímu vývratku’ a umytá svině se opět válí v bahně." 
 

Vězte tedy, že je na vás, abyste zachovali své vysvobození. Když vám Pán udělí 

milost vysvobození, musíte si vážit svého vysvobození. Musíte dávat pozor na 
svůj život, abyste již neotevřeli satanovi žádné dveře. Hledání posvěcení se musí 

stát vaším novým životem. Musíte vynaložit úsilí, abyste kráčeli vítězně. Kráčet 

ve vítězství znamená vést život poslušnosti Bohu, život modlitby, přímluv, půstu, 
odříkání, víry, očišťování atd. Znovu si přečtěte 7. díl učení s názvem "Duchovní 

boj", konkrétně titul "Jak žít jako vítěz?". Toto učení najdete na webových 

stránkách www.mcreveil.org v sekci Učení. 
 

Nemůžete žít jako vítězové tím, že budete následovat pastory čaroděje. Jen vás 

svými poselstvími ze světa temnoty ovládají. Toto je příklad těch neklidných 

démonů, kteří si říkají "generálové boží" a kteří celý svůj čas tráví tím, že vás 
učí oplzlosti. Všechny jejich zprávy se točí kolem sexu. Tito démoni, kteří vás 

poškvrní a zasvětí vás do čarodějnictví svými satanskými poselstvími, vám říkají, 

že sex není tabu a že je důležité, aby učily děti Boží vše o sexu. Bohužel jste lidi 

posedli, kteří je poslouchají do té míry, že je oceníte. Můžete nám ukázat jedno 

místo v Bibli, kde Pán Ježíš nebo jeho učedníci učil Boží lid o sexuálních 

ohavnostech? 
 

Vězte, že pouhé naslouchání prohnilým poselstvím těchto démonů vás posedne. 

Jsou to nečistí duchové, které do sebe přitahujete tím, že nasloucháte těmto 
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agenty Pekla. Někteří z vás si uvědomí, že po poslechu obscénních zpráv těchto 

démonů, kterým říkáte generálové boha a bývalí satanisté, se dostali do 

sexuálních hříchů, kterých se nikdy nedopustili, a do ohavných praktik. Ve 
kterých se nikdy nenašli. 
 

Tito satanovi agenti jsou velmi mazaní. Mnozí z těchto hrůzostrašných 

satanistů, aby vás zasvětili do sexuálních ohavností, vám ukazují 
obrázky a videa se scénami sexuálních ohavností pod záminkou, že 

chtějí odhalit a zviditelnit bizarní praktiky, které lidé provozují. Tito 

démoni vás poskvrňují pornografií a vytvářejí dojem, že odhalují satanova díla. 

Ve skutečnosti je to strategie dobře připravená světem temnoty, aby vás 
zasvětila do sexuálních hříchů. Když upadnete do pasti vidět tyto ohavnosti, jste 

okamžitě posedlí. 
 

A protože jsme v éře televize a digitálu, každý z těchto démonů vytvořil svůj 

vlastní kanál, který vysílá všechny jejich ohavnosti a zaklínadla naživo. Milovaný, 

pokud si vážíš své spásy, utíkej před všemi těmito démony. Pokud nechcete 
skončit v Pekle na celou věčnost, utíkejte před všemi těmi agenty Pekla. Pán tě 

varoval.  
 

Všichni tito takzvaní Boží služebníci, kteří činí z vysvobození podívanou, jsou 
démoni. Všichni tito takzvaní Boží služebníci, kteří činí z vysvobození podívanou, 

jsou démoni. Pokud znáte nějakého takzvaného pastora, který naživo v 
televizi dělá to, čemu se říká vysvobození, vězte, že je satanovým 

agentem. Utíkejte před nimi! Tito zlí ponižují chudé posedlé lidi a vystavují je 

naživo před očima celého světa. Lidé po celém světě sledují posedlé lidi, jak se 
válejí po podlaze, někteří na sebe močí, jiní slintají, další si ulevují, a tyto 

šokující, ponižující a ponižující záběry obrázky jít po celém světě. Opravdu 
potřebujete, abych vám řekl, že existují pouze agenti Pekla, kteří jsou tak zlí a 
mají tolik potěšení z ponižování zranitelných lidí a jejich přímého přenosu? 
 

Chcete-li zachovat své vysvobození, uprchněte před všemi čarodějovými pastory 

a všemi těmi satanisty, kteří od satana dostali misi, aby vás vedli do Pekla. 

Utečte také od všech satanských církví, které nevědomky nazýváte bdící 
církvemi a které tráví čas kázáním o blahobytu a předváděním vysvobození-

show. Doporučuji, abyste si přečetli nebo znovu přečetli učení o "Rozlišování", 

abyste věděli, jak rozpoznat a identifikovat všechny tyto pastory satana a všech 
těchto satanských církví. Toto učení najdete na www.mcreveil.org webové 

stránky. 
 

35- Závěr 
 

Žehnám Pánu, Bohu Abrahamovi, Bohu Izáka a Bohu Jákoba, že mi dal milost 
zpřístupnit toto učení Božímu lidu, aby se s Božími dětmi přestalo zacházet 

špatně, a mučeni satanovými agenty, kteří jsou nevědomky nazýváni Božími 

služebníky. Někteří z těchto démonů se dokonce nazývají "generálové boží". 

Vězte, že když mluví o generálech božích, mluví o generálech svého boha, ne o 

našem Bohu. 
 

Pamatujte jednou provždy, milovaní, že všichni tito vtipálci, kteří se nazývají 
"Generálové Boží", jsou všichni démoni. Bůh, Stvořitel Nebes a Země, Pravý 

a Jediný Bůh, nikdy nedal tento titul nikomu na zemi. Jsou to démoni, kteří ve 
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svém světě dostávají tento titul od satana svého pána a přicházejí k vám se 

svými tituly. Jediným problémem je, že jsou nečestní. Odhalují vám své tituly, 

ale rozhodnou se nespecifikovat, že k nim tyto tituly přicházejí z temného světa. 
Skrývají se před tím, aby vám řekli, že jsou generály svého boha lucifera, a ne 

pravého Boha Abrahama, Izáka a Jákoba, kterému sloužíme. 
 

Raduji se, že z tohoto učení získá každé pravé Boží dítě tolik vyhledávané 

vysvobození. Každé pravé Boží dítě bude konečně osvobozeno: osvobozeno od 

nevědomosti, osvobozeno od slepoty, osvobozeno od nevěry, osvobozeno od 

všech pout, osvobozeno od veškeré satanské nadvlády a od všech prokletí. Ano, 

každé pravé Boží dítě bude od nynějška vysvobozeno. Vysvobozeni z každého 

démona, vysvobozeni z každého nečistého ducha, vysvobozeni z každého 
satanského paktu, vysvobozeni z každého rozptýlení, vysvobozeni z duchovního 

spánku, vysvobozeni z Pekla, vysvobozeni z každého zbytečného břemene. 
 

Může pravý Bůh, stvořitel Nebe a Země, který se představuje v Izajáš 45:18 

jako Jediný Bože, buď oslaven v tom, že on přijal dívat se soucitem na jeho 

chudé děti, že jsme, a tím, že on má nás vzpomněl, a nakonec se rozhodl 
nastavit nás osvobodit, a pozvednout nahoru. Jemu samému veškerou slávu ve 

jménu Ježíše Krista, jeho Jednorozeného Syna! Amen! 
 

Milovaní bratří, pro muže není nic šťastnějšího, než být výlučným chrámem 
Ducha Svatého. Když ve vás přebývá Ježíš Kristus, život na zemi je méně 
komplikovaný. Tento důvod sám o sobě stačí, že nikdo nebude tolerovat, že je 

obydlením démonů. Tento důvod sám o sobě stačí k tomu, aby žádný rozumný 

člověk pasivně nepřijal, aby ve svém těle choval odporné tvory, když chce jediný 
pravý Bůh učinit z tohoto těla svůj chrám. 
 

Pro vás, posedlé, takzvané křesťany, kteří se zdá, že si libují ve vašem stavu, 
by vás toto poselství mělo konečně probudit. Nyní, když jste pochopili, že 
žádný posedlý člověk nemůže vystoupit do nebe, již není nutné vás prosit, 

abyste hledali své vysvobození. Z celého srdce musíte hledat vysvobození. 
Peklo je skutečné a vy to dobře víte. 
 

Pro všechny z vás, praví Boží služebníci, snažte se udržet si čistotu. Vyhýbejte 
se co nejvíce tomu, abyste otevřeli satanovi a jeho démonům dveře 

nevědomostí, nedbalostí, kompromisem a nedostatkem rozhodnost. Nespadejte 
do pastí, které vám čarodějnice pokaždé nastaví, což vám dává dojem, že hledají 

vysvobození. Vězte, že několik satanových agentů, kteří přicházejí žádat o 

vysvobození, přicházejí raději, aby ve vás nasáli Boží moc a zničili Boží pomazání 

ve vašem životě. Proste Pána o rozlišování a zjevení, abyste dokázali rozpoznat 

ty, kdo chtějí opravdové vysvobození, a ty, kdo na vás přicházejí nastražit pasti. 

Nikdy se nemodlete dvakrát za žádnou čarodějnici, za kterou jste se kdy 

modlili a která poprvé ochotně skryla své hříchy a některé její 
čarodějnické práce. Tyto druhy čarodějnic jsou agenti satana na misi proti 

vám. 
 

Než se začnete modlit za jakéhokoli satanova agenta, nejprve ho požádejte, aby 
se ujistil, že všechny své čarodějnické skutky vyznal. Pokud vás ujistí, že se 

přiznal ke všem svým čarodějnickým praktikám a odhalil všechny satanovy 

plány, modlete se za něj ve víře podle rozlišování nebo zjevení, které vám dá 

Pán. Kdyby byl upřímný, bude vysvobozen. Ale pokud stejný agent satana 
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Tuto knihu můžete volně kopírovat a distribuovat. Je však zakázáno jej upravovat nebo změnit. 

později se vrací, aby vás požádat o odpuštění, říkám vám, že lhal během jeho 

doznání tím, že skryje některé z jeho čarodějnictví, a zároveň požádal, abyste 

se za něj modlit znovu, vězte, že máte co do činění s agentem satana na misi za 
tebou. Neztrácejte vteřinu, abyste se za něj znovu modlili. To je obvykle práce 

satanových ženských agentů. Jsou to hrozný čarodějnice. 
 

Konečně, považuji za důležité zdůraznit tento základní bod: stejně Jako si musí 

uvědomit, že osobní vysvobození by nemělo být prostředkem pro vás skrýt své 

hříchy, stejně jako si musí uvědomit, že byste neměli vystavit celý svůj život 

pokaždé, když přede všemi pod záminkou, že chce získat vysvobození. Tato 

přesnost je o to nezbytnější, že několik čarodějů, nevědomky nazývaných 

pastory, nutí lidi, aby před všemi vyznávali své hříchy, což je podmínkou k 
vysvobození. Tato praxe je satanská. Uteč z těchto kouzelníků. Je to past, kterou 

pro vás připravují. Cílem, který tito agenti Pekla hledají, je na jedné straně 

vás ponížit a zbytečně vystavovat a na druhé straně poskvrnit mysl a 
myšlenky všech těch, kteří budou poslouchat vaše přiznání. Tato praxe 

pochází ze světa temnoty. 
 

Děti Boží a Boží služebníci z celého světa, vy všichni, kteří máte Ježíše 

Krista jako svého Mistra, vezměte od nynějška okamžiky půstu a 

modlitby, abyste prosili Pána, aby vám poslal Eliáš slíbil za poslední 
oživení, bez kterého bude proklínat tuto generaci. Znásobte své půsty, 
modlitby a prosby! 
 

Milost se všemi, kdo milují našeho Pána Ježíše Krista nepomíjející 

láskou! 
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Pozvánka 
 

 

Drazí bratři a sestry, 

 

Pokud jste uprchli z falešných církví a chcete vědět, co musíte udělat, 

zde jsou dvě řešení, která máte k dispozici: 
 

1- Podívejte se, zda kolem vás nejsou nějaké další Boží děti, které se 

bojí Boha a chtějí žít podle Zdravé Učení. Pokud nějaké najdete, klidně 

se k nim přidejte. 
 

2- Pokud žádného nemůžete najít a chcete se k nám přidat, naše dveře 

jsou vám otevřené. Jediná věc, o kterou vás požádáme, je, abyste si 
nejprve přečetli všechna Učení, která nám Pán dal a která najdete na 
našich webových stránkách www.mcreveil.org, abychom vás ujistili, že 

jsou v souladu s Biblí. Pokud je shledáte v souladu s Biblí a jste 
připraveni podřídit se Ježíši Kristu a žít podle požadavků Jeho slova, 

přivítáme vás s radostí. 

 
Milost Pána Ježíše Krista s vámi. 
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